
PROTOKOI, NR XVI / 07
z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 27 wrzeSnia2)}7 roku w Domu Kultury w Jgdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie 1005 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzej Hatny otwarl obrady XVI

sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie. Przewodniczqcy powital zaproszonych goSci, radnych,
burmistrz6w, naczelnik6w Urzgdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych
Gminy, soltys6w oraz wszystkich przybytych na obrady.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 19 radnych
na ustawowy sklad Rady 21 radnych; Przewodniczqcy Rady stwierdzil quorum prawomocne
do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturg radnej Janiny Szreniawy na sekretarza obrad.
Radna Janina Szreniawa nie wyrazila zgody.
Przewodniczqcy zglosil kandydaturp radnego Marka Zygana na sekretarza obrad. Radny
Zyganwyrazll zgodE.
Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie przyjEla kandydaturq radnego Roberta Marka
Zy gana sekretarza obrad.

Ad.2.
Na sesji w dniu 28 czerwca 2007 roku obecni byli wszyscy radni.
Na sesji nadzwyczajnej w dniu 28 czerwcanieobecni byli:

Na sesji w dniu 20 sierpnia obecni byli wszyscy radni.
Na sesji w dniu 12 wrzeSnra nieobecny byl

NieobecnoSci zostaly usprawiedliwione.

A d . 3 .
Proponowany porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesjach w dniach 28 czerwca, 20

sierpnia i 12 wrzeSnia2007 r.
3. PrzyjEcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokol6w zpoprzednich sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie zpracy Burmistrza migdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjqtych na poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie zasadu?ywanra herbu Gminy Jqdrzej6w.
9. Uchwala w sprawie zmian w statucie gminy JEdrzej6w.
10. Uchwala w sprawie przyjEciarezygnacji z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady

Miej skiej w Jqdrzejowie.
11. Uchwala w sprawie przyjEciarezygnacji z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady

Miej skiej w Jqdrzejowie.
12. Uchwala w sprawie przyjEciarczygnacji z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie.
13. Uchwata w sprawie wyboru czlonka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej

w JEdrzejowie.



14. Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
w Jgdrzejowie.

15. Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
w JEdrzejowie.

16. Uchwata w sprawie przyjpciarezygnacji z czlonkostwa w Komisji Bud2etu i Mienia
Komunalnego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

17. Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Rady
Miejskiej w Jgdrzejowie.

18. Uchwala w sprawie v,ryraLenia opinii o projekcie uchwaly Rady Powiatu
w Jgdrzejowie o likwidacji Zespolu Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie.

19. Uchwala w sprawie ustalenia zasad wyboru lawnik6w do S4du OkrEgowego
w Kielcach i S4du Rejonowego w JEdrzejowie.

20. Uchwala w sprawie wyboru lawnik6w do S4du Okrqgowego w Kielcach.
21. Uchwala w sprawie wyboru lawnik6w do S4du Rejonowego w JEdrzejowie.
22. Uchwala w sprawie wyboru lawnik6w do orzekania z zakresu Prawa Pracy w S4dzie

Rejonowym w Jgdrzejowie.
23. Uchwala w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania

mieszkaniowym zasobem Gminy Jqdrzej6w w latach 2007-2011.
24. Uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2007 rok.
25. Uchwaia w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2007 rok.
26. Uchwala w sprawie zabezpieczenia Srodk6w na budowE I etapu inwestycji pod

nazwq ,,Budowa infrastruktury technicznej pod przyszle tereny inwestycyjne
w poludniowej czESci miasta JEdrzej6w".

27. Uchwala w sprawie zabezpieczenia Srodk6w na realizacjg inwestycji pod nazw4
te rmo mo d e r nizacj a budynk6w u2yte czno 3c i pub I i c znej .

28. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Nr VII/37/07 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie
zdnia 6 marca 2007 r. o przyst4pieniu do sporz4dzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenu polo2onego w JEdrzejowie w rejonie
Domu Kultury ograniczonego al. J. Pilsudskiego, ul. 3-Maja, ul. Dr Kwarty i ul.
Kacpra Niemirskiego.

29. Uchwala w sprawie zasad nabycia, zbycia i obci4Zania nieruchomoSci Gminy
Jqdrzej 6w oraz rch wydzierlawiania lub naj mu na okres dluaszy niL trzy lata,

30. Uchwala w sprawie nadania nazwy ulicy polo2onej w obrEbie 10 miasta
Jqdrzejowa.

31. Uchwala w sprawie nadania nazry ulicy polo2onej w obrpbie 10 miasta
Jgdrzejowa.

32. Uchwala w sprawie nadania nazry ulicy polo2onej w obrEbie 10 miasta
Jgdrzejowa.

33. Uchwala w sprawie v,ryralenia zgody na wydzier2awienie nieruchomoSci
komunalnej na okres dluZszy niLtrzy lata.

34. Uchwala w sprawie wyraLenia zgody na wydzierZawienie nieruchomoSci
komunalnej na okres dluZszy niLtrzy lata.

35. Uchwala w sprawie zbycia nieruchomoSci komunalnej na rzeez jej uzytkownika
wieczystego.

36. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.
37 . Informacja z wykonania budZetu Miasta i Gminy Jqdrzej6w zaI pohocze 2007 roku.
38. Om6wienie protokolu Komisji Rewizyjnej z kontroli prawidlowoSci

przeprowadzonych inwestycji na terenie Miasta i Gminy JEdrzej6w.
39. Odpowiedzi na interpelacje.



40. Sprawy ro2ne.
41. Zamknigcie obrad.

Burrnistrz Marek Wolski uwzglgdniajqc wnioski i uwagi komisji wnioskuje
o wycofanie z porzqdku obrad punktu 29 ,,Uchwala w sprawie zasad nabycia, zbycia
r obciqZania nieruchomoSci Gminy Jgdrzej6w oraz ich wydzierLawiania lub najmu na okres
dlulszy niLtrzy lata".

Przewodniczqcy rady Andrzej Hatny powiedzial,2e w porz4dku obrad jest kilka
uchwal dotycz4cych zmian w Komisji Rewizyjnej i zaapelowal do klubu radnych
,,Obywatelskiego Bloku Samorz4dowego" o desygnowanie przedstawiciela do skladu Komisji
Rewizyjnej, poniewaz dw6ch czlonk6w tego klubu zlo2ylo rezygnacjg z pracy w Komisji
Rewizyjnej. Przewodnrczqcy zacytowal przepisy ustawy o samorz4dzie gminnym i Statutu
Gminy Jqdrzej6w, dotyczqce skladu komisji rewizyjnej i dodal, 2e jest ustawowym
obowi4zkiem, aby w sklad komisji rewizyjnej wchodzili przedstawiciele wszystkich klub6w
radnych.

Przewodnicz1cy klubu radnych,,Obywatelskiego Bloku Samorz4dowego" Pawel
Blaszkiewicz powiedzial, 2e w dniu dzisiejszym nie ma moZliwoSci zgloszenia kandydat6w,
ale nie ma przeciwwskazaf do zgloszenia kandydat6w w przyszlo6ci.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny -w zwiqzku z odpowiedziq radnego Pawla
Blaszkiewicza - powiedzial, ze Rada nie musi dziS podejmowai dw6ch uchwal w sprawie
wyboru czlonka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie; trzeba zarezerwowa(,
przynajmniej jedno miejsce dla przedstawiciela klubu radnych ,,Obywatelskiego Bloku
Samorz4dowego". Przewodniczqcy Rady wycofal zporzqdku obrad punkt 15.

Radny Waclaw Kgdra poinformowil., ze Komisja Budzetu wnioskowala o wycofanie
z porzqdku obrad punktu 37 zuzasadnionych wzglqd6w zapisanych w protokole. Radny pyta,
jaki jest pow6d nieuwzglgdnienia tego wniosku.

Przewodnicz4cy Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Pan Teodor Kot powiedzial,
2e Komisja wnioskowala o wycofanie tego punktu z porzqdku obrad, poniewaz Komisja
w tym dniu nie miala komu zadac pytari dotyczqcych tego punktu. DziS wszyscy sq obecni
i moZna te pytania zadac. Radny Kot proponuje, aby ten punkt utrzymac w porz4dku obrad.

Przewodnicz4cy dodal,2e w punkcie 37 jest przyjEcie informacji z wykonania budzetu
Miasta i Gminy Jqdrzej6w za|pohocze200T roku; informacje tg radni otrzymali w sierpniu.

na
Za
Przeciw
Wstrzymalo siE

Rada glosowala nad przyjEciem porz4dku obrad ze zmianami polegajqcymi
wycofaniu punkt6w 15 i 29 oraz ze zmian4 numeracji polegaj4c4 na zachowaniu ci4gloSci:

- 1 9
- 0
- 0

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesjach w dniach 28 czerwca. 20 sierpnia

i 7 2 w r z e s m a 2 0 0 7  r .
3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4. PrzyjEcie protokol6w zpoprzednich sesji.
5. Zapytanra i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanre zptacy Burmistrza miEdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjEtych na poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie zasadu2ywania herbu Gminy Jqdrzej6w.



9. Uchwala w sprawie zmian w statucie gminy Jqdrzej6w.
10. Uchwala w sprawie przyjqcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady

Miejskiej w Jpdrzejowie.
1 l. Uchwata w sprawie przyjgcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady

Miej skiej w Jgdrzejowie.
12. Uchwala w sprawie przyjgcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie.
13. Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej

w JEdrzejowie.
14. Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej

w JEdrzejowie.
15. Uchwala w sprawie przyjEcia rezygnacji z czlonkostwa w Komisji Budzetu i Mienia

Komunalnego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
16. Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Rady

Miej skiej w Jgdrzejowie.
17. Uchwala w sprawie wryra2enia opinii o projekcie uchwaly Rady Powiatu

w JEdrzejowie o likwidacji Zespolu Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie.
18. Uchwala w sprawie ustalenia zasad wyboru lawnik6w do Sqdu OkrEgowego

w Kielcach i S4du Rejonowego w Jgdrzejowie.
19. Uchwala w sprawie wyboru lawnik6w do sqdu okrqgowego w Kielcach.
20. uchwala w sprawie wyboru lawnik6w do S4du Rejonowego w JEdrzejowie.
21. Uchwala w sprawie wyboru lawnik6w do orzekanra z zakresu Prawa Pracv w Sadzie

Rejonowym w Jpdrzejowie.
Uchwala w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Gminy Jpdrzej6w w latach 2007-2011.
Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na2007 rok.
Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2007 rok.
Uchwala w sprawie zabezpieczenia Srodk6w na budowE I etapu inwestycji pod nazw4
,,Budowa infrastruktury technicznej pod przyszle tereny inwestycyjne w poludniowej
czESci miasta JEdrzej6w".

26.Uchwala w sprawre zabezpieczenia Srodk6w na realizacjq inwestycji pod nazwq
termo mo d e r nrzacj a b udynk6 w u?yte czno Sc i pub I i c znej .

2T.Uchwala w sprawie zmrany uchwaly Nr VII/37I07 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie
zdnia 6 marca 2007 r. o przyst4pieniu do sporz4dzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenu polozonego w JEdrzejowie w rejonie Domu
Kultury ograniczonego al. J. Pilsudskiego, ul. 3-Maja, ul. Dr Kwarty i ul. Kacpra
Niemirskiego.

28. Uchwala w sprawie nadania nazry ulicy poloZonej w obrqbie 10 miasta Jgdrzejowa.
29. Uchwala w sprawie nadania nazry ulicy polo2onej w obrgbie 10 miasta Jpdrzejowa.
30. Uchwala w sprawie nadania naz.uqv ulicy polo2onej w obrgbie 10 miasta Jgdrzejowa.
31. Uchwala w sprawie wyrahenia zgody na vrrydzierZawienie nieruchomoSci komunalnej

na okres dlu2szy niLtrzy lata.
32. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wydzierZawienie nieruchomoSci komunalnej

na okres dluZszy niLtrzy lata.
33. Uchwala w sprawie zbycia nieruchomoSci komunalnej na rzecz jej uzy'tkownika

wieczystego.
34. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
35. Informacja z wykonania budzetu Miasta i Gminy Jqdrzej6w zaI polrocze 2007 roku.

22.

2 5 .

24.
25 .



36. Om6wienie protokolu Komisji Rewizyjnej z kontroli prawidlowoSci
przeprowadzonych inwestycji na terenie Miasta i Gminy JEdrzej6w.

3 7. Odpowiedzi na interpelacj e.
38. Sprawy r62ne.
39. ZamkniEcie obrad.

Ad .4 .
Nie zgloszono uwag do protokol6w zpoprzednich sesji.

A d . 5 .
l. Radna Janina Szreniawa przypomniala,2e Burmistrz wypowiadal siE do prasy, ze we

wrzeSniu bqdzie przebiegal gaz przez Jgdrzej6w. Radna pyta, co Burmistrz zalatwil
w tej sprawie.

2. Radna Janina Szreniawa pyta, kiedy bqd4 uregulowane wlasnoSci grunt6w w naszej
gminie; konkretnie chodzi o zalew.

3. Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e w 2006 roku lJrzqd Miejski kupil
samoch6d do ZBM; Panowie Burmistrzowie je1dzili i pokazyr,vali jak piEknie zbiera
Smieci. Do chwili obecnej w miescie jest brudno, a samochodu nie wida6.

4. Radna Janina Szreniawa pyta, na jakim etapie jest targowica zwierzqca.
Na poprzednio zadawane w tej sprawie pytanie radna otrzymaLa odpowiedz, Ze do
korica czerwca bEdzie ta sprawa uregulowana, a w dalszym ci4gu placimy
za dzierZawp.

5. Radna Janina Szreniawa pyta, kiedy bgdzie wykonana inwestycja na ul. Glowackiego.
6. Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e zostal zakupiony samoch6d dla radnych

i pyta, kt6re komisje wykorzystaly ten samoch6d. Komisja Porz4dku zrobilaobjazd po
mieScie; dobrze by bylo, Zeby Pani Przewodniczqca zaproponowala innym radnym
wyjazd na inwestycje miasta i gminy, tak, jak to zrobila Pani Barariska
Przewo dni c z4ca Komisj i O Swi aty.

7. Radna Janina Szreniawa przypomniala,2e radni zwracali sig do Pana Burmistrza, aby
naczelnicy UrzEdu Miejskiego byli obecni na odbywaj4cych siq komisjach. Tak dalej
byd nie mohe, Zeby nie mial nam kto odpowiedziec. Malo tego - skladamy wnioski
i na wnioski nie mamy odpowiedzi. ,,Panie Burmistrzu, po co ta Rada? Rozwiqzmy
t4RadE, bo tyle pienigdzy, co my pobieramy..., to rozwiqzac Radq, jak siE nie ma kto
t4 Rad4 zajqt".

8. Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e Naczelnik W6jcik wypowiedzial siE do
prasy, 2e radm chc4 po kawalku robii inwestycje. Czy Pan Burmistrz wie, co robi?
Wjakim Swietle Pan stawia radnych? Panie Burmistrzu, skl6cil Pan ludzi tymi
kawaleczkami, co Pan robi: na Sadowej - kawalek, na 3-Maja - kawalek. Zanim siE
skoriczy ulicg, to sig rozsypie pocz4tek ulicy.

9. Radna Janina Szreniawa pyta, kiedy bgd4remonty ulic Dojazd, Wiejskiej, DEbowej.
Zastoiny wody od ul. G6rnej sqtakie du2e i nikt siE tym nie zainteresuje.

l0.Radna Janina Szreniawa prosi o rozwiqzanie problemu wjazdu na ul. Krzywq i ul.
Zielona. Zgtosll sig do Burmistrza mieszkaniec ul. Zielonej; Burmistrz odpowiedzial
mu, ze bEdzie Komisja Porz4dku i wyda opiniq. Panie Burmistrzu, niech Pan powola
komisje z prawdziwego zdarzenia. Co radni siq znajq na ruchu drogowym. Opinig
powinna wyda6 komisj a z praw dziw ego zdarzenia.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny zapytal, o co konkretnie chodzi i poprosil, aby
zadac konkretne pytanie, aby molnabyto konkretnie odpowiedziec.

Radna Janina Szreniawa: ,,To Pan nie slyszal? Kiedy bgd4 uregulowane...,,



Przewodniezqcy Rady: ,,Ale poruszylaPani jeszcze kilka kwestii. Chciala Pani o coS
zapytaQ czy tylko wydai komentarz".

Radna Janina Szreniawa: ,,Pan Burmistrz wie, co ma odpowiedzie6 odnoSnie Komisji
wyjazdowej Porz4dku. Nie wie?"
ll.Radny Pawel Faryna przypomnial, ze w dniu 23 maja 2007 roku na Komisji

Rewizyjnej zostal zgloszony wniosek dotyczqcy ustawienia lamp na ul. Konarskiego
i Kadlubka. Pan Burmistrz poinformowal, 2e sprawa ta zostanie zalatwiona
niezwlo cznie. Radny pyta, co oznacza termin,,niezwto cznie" .

12. Radny Pawel Faryna prosi o wyst4pienie do GDDKiA w sprawie oznakowania
przejicia dla pieszych w miejscowoSci Sud6l, gdyL z przystanku po przeciwnej stronie
drogi odje2dzaj4mieszkaricy i dzieci do szkoly w Jgdrzejowie.

13. Radny Marek Zygan przypomnial, 2e czgS6 SrodkSw przeznaczonych na budowg hali
gimnastycznej byla przeznaczona na remonty dw6ch sal gimnastycznych. Radny p1ta,
co z pozostal4 kwot4.

14. Radny Marek Zygan pyta, jakie jest zaawansowanie inwestycji na terenie miasta
i gminy i czy s4 j akiel zagrohenia z tym zwiqzane.

15. Radny Marek Zygan pyta, czy s4 prowadzone rozmowy w sprawie zalewu, a jeaeli
tak, to najakim s4etapie.

16. Radny Marek Zygan jak wygl4da sprawa zagospodarowania cokolu po pomniku
Zolnrerzy radzieckich; jaki jest pomysl na to. Jest to w centrum miasta i warlo
to zagospodarowad, a nic siq w tym temacie nie dzieje.

17. Radny Marek Zygan przypomnial, 2e na ostatnim spotkaniu w sprawie planu
zagospodarowania przestrzennego tej czgsci miasta byl przedstawiany pomysl
na wyburzenie budynku Urzgdu Skarbowego, aby odslonid budynek Urzgdu
Miejskiego. Radni widzieli wizualizacjg wbudowania migdzy budynek UM a budynek
biblioteki \4cznika. Nie wiadomo, czy to bpdzie realizowanie. Radny zygan
proponuje, aby jednak zmierzac w kierunku budowy rattrsza, bo miasto powiatowe
powinno mieszkaricom zapewnidlepszy dostqp do urzgdu.

18. Radny Marek Zygan przypomnial, 2e kilka tygodni temu zniszczono slup
ogioszeniowy na rogu ulic Przypkowskiego i chrobrego. Radny pyta, czy jest
moZliwoSi, aby ten slup wr6cil na miejsce. Jest tam teraz tablica ogloszeniowa, ale jej
powierzchnia jest duZo mniejsza.

19. Radny Marek Zygan powiedzial, ze skoficzyl sig remont ul. 3-Maja, a nic siE nie
dzieje w sprawie organizacji ruchu na ul. Kr6tkiej. Radny pyta, czy a2tyle os6b musi
podjq6 decyzjq,2e tyle czasu trwa ustawienie znaku ruchu jednokierunkowego.

20. Radny Marek Zygan powiedzial, ze kierowcy w spos6b naganny parkujq nawjeadzie
do UrzEdu Miejskiego i Liceum Og6lnoksztalc4cego, StraZ Miejska interweniuje, ale
trzeba coS zrobid w tej sprawie, bo ka2dego dnia stajq tam samochody i jest klopot
z ruchem. KtoS w tej sprawie musi podj46 jakqS decyzjg.

21. Radny Robert Kruk w zwiqzku z interwencj4 mieszkaric6w ul. Partyzant6w, prosi
o naprawienie niedawno wybudowanego chodnika, w szczegolnoSci na odcinku od
sklepu ,,LIDER" do kolejki wqskotorowej. Tam s4 liczne zapadliny, a po deszczy
zastoiny wody. Radny pyta, czy i kiedy Pan Burmistrz przewiduje naprawp tego
chodnika.

22.Radny Waclaw Kqdra powiedzial,2e ruszyl program zalesienia grunt6w rolnych na
lata 2007 - 2013 prowadzony przez AgencjE Restrukturyzacjr i Modernizacji
Rolnictwa. Wielu rolnik6w ubiega sig i chce korzystai z tego programu. Wystgpuje
problem, kt6ry leZy po stronie gminy. Ustawa dopuszcza zalesienie grunt6w klasy IV
i V i w naszym studium uwarunkowaf zagospodarowania przestrzennego

6



dopuszczamy zalesienie gleb V i VI klasy. Agencja zezwala na zalesienie grunt6w
r6wnie2 nizszej klasy, czyli tych lepszych gleb. Problem dotyczy czterech
mieszkafrc6w wsi Piaski, ale r6wnie2 calej gminy - wszystkich rolnik6w, kt6rzy bgdE
sig ubiega6 o skorzystanie z tego zalesienia. Na powierzchniE do zalesienia 2,8 ha
w samym Srodku dzialki wystEpuje enklawa 12 arow klasy IV i te 72 arow wypada
ztego programu zalesienia. Dzialkaw samym Srodku, do kt6rej rolnik nie bEdzie m6gl
dojecha6, poniewa2 zdecydowal sig zalesid praktycznie cale swoje gospodarstwo.
Radny prosi, aby w trybie pilnym rczpoczq(, dokonanie zmian w planie
zagospodarowania pod tym k4tem, bo jest to wyl4cznie w gestii samorzqdu naszej
gminy. Nie Swiqtujmy tylko dozynek - Swigta wsi -, ale zrobmy teZ coS dla tej wsi,
naprzyklad poprzez rozpoczgcie dzialan, kt6re pozwol4 przynajmniej w roku 2008
skorzystad rolnikom zzalesieniaw takim zakresie, w jakim sobie planuj4.

23. Radny waclaw Kgdra pyta, jakie plany i jakie terminy se przewidywane
do wykonania zadania ,,targowica rolna". To, co ostatnio pisala prasa o targowicy
artykulami rolnymi - taki stan byi dluzej nie moze. Obecnie istniej4ca targowica
wypada z obiegu, bo targi odbywajq sig wokolo targowicy.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny przypomnial definicjp interpelacji ze Statutu Gminy
Jqdrzej6w.
24. Radny Waclaw KEdra prosi o rozwa2enie sprawy przeznaczenia Srodk6w i szukania

Srodk6w w kierunku adaptacji i rozbudowy oSrodka zdrowia w Rakowie, poniewaz
oSrodek nie spelnia wymog6w. Sew tej sprawie zalecenia sanepidu. Radny prosi, aby
sluzby rozwaLyly istniej4ce mo2liwoSci rozbudowy tego oSrodka.

25. Radny Pawel Blaszkiewicz w sprawie promocji powiedzial, ze po ostatnim artykule
prasowym dowiedzial siE, ze punkt informacji w Urzgdzie nie istnieje. Radny p1'ta,
jakie wnioski Burmistrz v,yciryn$ z tego faktu podanego przez prasg, jaki jest plan
ewentualnych dzialan w zakresie promocji Jgdrzejowa, czy Jgdrzej6w dysponuje
pami4tkami, programami, kt6rymi mohe wyposaZyd radnych.

26. Radny Pawel Blaszkiewicz powiedzial, 2e obserwuje takie gminy jak Sgdzisz6w,
Nagiowice, gdzie wrdzi,2e pozyskanie Srodk6w unijnych jest bardzo dobre. Radny
pyta, ile w okresie ostatnich dw6ch lat Gmina Jqdrzej6w pozyskala Srodk6w -
zwlaszcza z funduszy strukturalnych. Radny przypommal, 2e zatrudniaj4c swego
zastEpcq Pan Burmistrz obiecywal,2e bqdzie to szeroki dostEp i szerokim strumieniem
te Srodki splyn4.

27.Radny Pawel Blaszkiewicz pyta, dlaczego i na jakiej podstawie Pan Burmistrz
r62nicuje stawki czynszu za gara1e.

28. Radny Pawel Blaszkiewicz przypomnial, 2e uzgadniaj4c inwestycj4 na ul. Armii
Krajowej byla mowa o jednym ci4gu po prawej stronie. W trakcie realizacji Pan
Blaszkiewicz stwierdzll,2ejest ona robiona po obu stronach. Radny pyta, na czyje
to bylo zlecenie i z kim to bylo uzgodnione. Mieszkaricy zwracaje uwagQ, 2e Pan
Blaszkiewicz jako radny inaczej m6wil, a inaczej sig stalo - w ten spos6b podwa2any
jest autorytet radnych.

29. Radny Pawel Blaszkiewicz pyta, kto i na jakiej podstawie dokonuje wyceny
nieruchomoSci.

30. Radny zdzislaw Adamczyk pyta, czy bgdzie budowany wodoci4g w Radowie
iKulczy2nie, na kt6ry dokumentacja zostala zrobiona 6 lat temu. Wedlug informacji
Burmistrza mialo to byd realizowane ze Srodk6w unijnych. Fundusz Sp6jnoSci,
z kt6rego mialy pochodzii te pieni4dze nie znalazl akceptacji. Radny pyta co dalej,
bo rolnicy dopytuj4 siq, kiedy rusze prace. Wychodzi na to, 2e jesteSmy gminq
wykladaj4c4 cig2kie pieni4dze na projekty, z kt6rych nie ma Zadnych korzySci.



31. Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, kiedy zostanie zrobiony remont oSwietlenia
ulicznego w Rakowie. Mial byd robiony w maju, a jest koniec wrzesnia.

32. Radny Zdzislaw Adamczyk w imieniu mieszkaric6w Kulczyzny prosi o wykonanie
100 m rowu i zalolenie trzech przepust6w. Gospodarstwa co rok sq zalewane wod4
z pol. Problem istnieje od kilku lat; czES(, row6w zostalo zrobione trzy lata temu.

33. Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, czy Burmistrz podzielil demontowane plytki
chodnikowe nadaj4ce siq do uZytku. Rada Solecka i Soltys z Podlaszcza proszE
o plytki na uloZenie chodnika do sklepu i Swietlicy. Burmistrz m6wil, 2e najpierw
otrzymajqszkoly, ap62niej pozostali. Radny pyta, kto dostal i ile.

34. Radny Zdzislaw Adamczyk powiedzial, 2e mieszkaricy Gozny zwr6cili sig o dwa
samochody kamienia ,,klirica", kt6rym chcieli zasypac gruz, jaki sami wywiezli
nadrogg, bo byla nieprzejezdnapo opadach deszczu.

35. Radny Zdzislaw Adamczyk poinformowal,zehandel na targowrcy zaczyna siE ju2 we
wtorki i godzinie 18. Czas to uregulowac, aby handel nie odbywal siE nocq. Radny
pyta, kiedy zostanie uporz4dkowany czas otwarcia taigowicy.

36. Radny Adam Czajor - w zwiqzku z odbiorem ulic w Jgdrzejowie - pyta, dlaczego
nadzor bieZqcy nie interweniuje od razu, tylko w momencie oddawania inwestycji.
Wymaga to w6wczas wiqkszych Srodk6w i powoduje nieestetyczny wygl4d.

Burmistrz Marcin Piszczek poprosil Pana Blaszkiewicza o doprecyzowanie, z jakiego
programu. Pan Blaszkiewicz wie, jakie s4 procedury, jakie sq programy, kiedy byly
przyznawane piemqdze dla gmin. Decyzje w sprawie ZPORR zapadaly pod koniec
I polowy 2005 roku Burmistrz na ka2dej sesji m6wi, co jest robione. W dzisiejszym
porz4dku obrad jest uchwala dotyczqca Srodk6w, kt6re splywaj4 do Gminy JEdrzej6w,
na termomodemizacjE. Kolejne projekty zostaly zlolone. Listy indykatywne zn6w bEd4
rnasz projekt wraca na listg indykatywn4. Burmistrz prosi o doprecyzowanie, o jaki
program konkretnie chodzi.

Radny Pawel Blaszkiewicz powiedzial, 2e zapytat precyzyjnie: proszQ podai, ile
pozyskano Srodk6w, bez wskazania, z jakich program6w.

37. Radny Teodor Kot powiedzial,2e wykonano okolo 150 m chodnika w Mnichowie
wzdlu? trasy E-7. Radny prosi, aby Burmistrz z\oIyl wniosek do GDDKiA
o wykonanie tego chodnika caloSciowo i pol4czenie drogi od cmentarza z drogq
za koSciolem.

38. Radny Pawel Olszak powiedzial, 2e w materialach na dzisiejsz4 sesjq na str. 120 jest
protok6l z kontroli przeprowadzonej przez Komisje Rewizyjn4 dotycz4cej
prawidlowoSci realizacji inwestyqi. Z protokolu wynika, ze Komisja stwierdzila,
iLzawarte umowy nie zawierajq podpisu skarbnika gminy. Obowiqzek ten wynika
wprost z art. 46 ustawy o samorz4dzie gminnym. Sprawg tg radny podnosil na sesji
w dniu 28 czerwca. Pismem z 13lipca Burmistrz odpowiedzial, ze wszystkie zawarte
umowy zawrerajq kontrasygnaty. Radny prosi o wyjaSnienie, poniewaz
Przewodnicz4cemu Komisji Rewizyjnej Burmistrz odpisal, 2e istotnie, jest takie
uchybienie i brak tych podpis6w, a do Radnego Olszaka, 2e wszystkie umowy maj4
podpisy. Jest tu niezgodnoSd.

39. Radny Pawel Olszak pyta, czy dokonana zostala zamiana grunt6w przy pawilonie
polozonym ptzy ul. Mieszka I i czy molna podj46 juz dzialanra w sprawie
zagospodarowania tego budynku. Interpelacje w tej sprawie radny skladal kilkakrotnie
i nie widai efekt6w dzialania. Pismem z 5 lutego radny otrzymal odpowiedZ
od Burmistrza, 2e po skompletowaniu dokumentacji podjEta zostanie decyzja o jego



zagospodarowaniu. Radny pyta, kiedy zostanie zakonczony proces kompletowania
tej dokumentacji.

40. Radny Pawel Olszak przypomnial, 2e na czerwcowej sesji podnosil sprawg
bezzasadnego zasypywania tor6w biegn4cych wzdlu2 ul. Dojazd po bylym torze
kolejki wqskotorowej. Radny otrzymal odpowiedZ, 2e gmina wyraaala zgodE
na wykonywanie zjazdow i wiedziala o tym zasypywaniu. Radny uwa2a, 2e jeaeli
gmina i jej jednostki nie mialy mozliwoSci demonta2u tych tor6w, naleaalo zlecic
to jakiemuS zakladowi zlomiarskiemu, kt6ry chgtnie by to wykonal i jeszcze zaplacil
za odzyskany zlom. Radny prosi, aby Burmistrz uczulil podlegle sluZby, Zeby takie
sytuacje nie mialy miejsca w przyszloSci, bo to Swiadczy o niegospodarnoSci
i marnotrawstwie.

41. Radny Pawel Olszak - w zwiqzku ze zbliZajqcym sig SwiEtem Zmarlych - uwaaa,
2e nalelaloby dokonad przegl4du wok6l cmentarzy pod k4tem porzqdku, dr6g
dojazdowych, plac6w postojowych. Wok6l cmentarza klasztornego biegnie droga
gruntowa, kt6ra ma bardzo du2o kolein, a z tyli za cmentarzem jest du2y plac,
na kt6rym mo2na parkowad samochody. Radny Olszak uwaha, 2e nale?y wykonad
oczyszczenie tej drogi i utwardzenie, a takle przyjrzec sig innym cmentarzom
na terenie gminy. Radny prosi o podjgcie dzialah w tym kierunku.

42. Radny Krzysztof Swietlik prosi o interwencjg w sprawie zdjEcia pobocza przy drodze
wojewodzkiej w stronE Opatkowic. Pobocze jest bardzo wysokie i dzieci do szkoly
chodz4ulic4.

43. Radny Powiatu Jgdrzejowskiego Ryszard Pacanowski-w zwiqzku z Pkt. l7 porz4dku
obrad - zaapelowal do radnych, zeby w swojej opinii wyrazic, 2e w przypadku
restrukturyzacji ZOZ nie moZna kierowa6 sig wyl4cznie opini4 jednego prawnika.
Do tego musi byd zesp6l prawnik6w, nie tylko zwiqzanych z powiatem . Poza tym nie
moze byi sytuacji,2e nie bqdzie klasycznego przetargu. Jedna z ftmjest bardzo
zainteresowana tym szpitalem. Szpital powinien zosta6, nie powinien byd zniszczony,
bo jest to ostatnia instytucja pafstwowa, kt6ra w tym miescie istnieje.

44. Radny Powiatu Jgdrzejowskiego Ryszard Pacanowski powiedzial, ze zlo2y
odpowiednie pismo na rQce Pana Burmistrza, z podpisami mieszkaf,c6w ul. Dojazd
w sprawie zmiany organizacji ruchu.

45. Radny Powiatu Jgdrzejowskiego Ryszard Pacanowskr wyrazrl nadziejE, Le radni
w swoich zamterzeniach i planach bud2etowych uwzglEdni4 modernizacjE i zmianE
aparatury kinotechni cznej.

A d . 6 .
Radna Janina Szreniawa zapytala, czego dotyczy punkt 57 informacji.
Burmistrz Marek Wolski wyjaSnil, 2e sprawa dotyczy wlaSciciela pawilonu

po kurczakach, iaki byl na pasie zieleni wzdlu? ul. 11 Listopada i mial mie6 zapewnione
miejsce przy parkingu. PoniewaZ umowa nie byla wykonywania czynsz za ten okres zostal
umorzony.

Radny Grzegorz KuSmierz -odnoSnie punktu 52 - zapytal, czy jest to odplatnie.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze w umowa, kt6ra byla konsultowania

z radnymi na komisjach, dawala mo2liwoSi umieszczenia reklam. Bedq one mialy podw6jne
funkcje: l. estetyczna; 2. je2eli bgdzie siE reklamowala jakaS obca firma bqdzie sponsorowai
kluby pilkarskie naszej gminy. Na razie jest wyrazona zgoda na umieszczenie, ale 2adna
umowa podpisana nie jest.

Wigcej uwag do sprawozdania z ptacy Burmistrza miEdzy sesjami nie zgloszono.
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A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjptych na poprzednich

sesiach.

Ad .8 .
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Pawel Blaszkiewicz odczytal $ 2 ust 2 uchwaly i wnioskuje o skreslenie

WraztJ,,ewentualne".
Rada Miejska w JEdrzejowie przyjpLa wniosek o skreslenie slowa ,,ewentualne" w Q 6

ust. 2 uchwaly, nastqpujqcq iloSci4 glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymato siE - 0
Poprawka zostala przyj pta.
Wiqcej uwag nie zgloszono.

P rze wo dn i c zqcy Rad y Andr zej Hatny o dczy tal proj ekt uchwaly.
Burmistrz Miasta Jgdrzejowa podal prawidlowe brzmienie $ 4 ust. 1 pkt 7: ,,na

blankietach korespondencyjnych, wizyt6wkach, materialach promocyjnych wydawanych
pr ze z br:rr mrstr za or az za j e go zgo da pr zez Prz ewo dni c zqc e go Rady Mi ej ski ej ".

WiEcej uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalq nr XVI/86107 w sprawie zasad,

u?ywania herbu Gminy Jqdrzej6w, nastEpuj4cq iloSciq glos6w:
- 1 9

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XVI/86/07 w zalqczeniu do protokoh-r/.

Ad .9 .
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgioszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalg nr XVI/87107 w sprawie zmian

w statucie gminy Jgdrzej6w, nastgpuj4cq iloSciq glos6w:
- 1 9

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nrXYI187l07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 10.
PrzewodniczEcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz1cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp nr XVI/88/07 w sprawie przyjEcia rezygnacji
z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w JEdrzejowie, nastgpuj4cq iloSci4
glos6w:
Z a - 1 9

Za
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Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XVI/88/07 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.  11.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
P rzewo dni c zqcy Rady Andr zej Hatny o dczy tal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg nr XVI/89/07 w sprawie przyjEcia rezygnacjr
z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie, nastEpuj4cq iloSci4
glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XVI/89/07 w zaLqczeniu do protokolu/.

Ad. 12.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny poinformowal, 2e uzasadnienie jest identyczne

jak w punkcie poprzednim,w zwiqzku z czym nie bgdzie odczytane.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powzipla uchwalE nr XVI/90/07 w sprawie przyjEcia rezygnacjr
z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w JEdrzejowie, nastqpujqcq iloSci4
glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XVI/90/07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 13.
Przewodnicz4cy Rady Andrz€lHatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalq rr XYIl91l07 w sprawie wyboru czlonka
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie, nastgpuj4c4 iloSciq glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XYIl91l07 w zalqczeniu do protokoh:/.

Ad. 14.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Pawel Faryna zglosil kandydaturg radnego Roberta Kruka na czlonka Komisji

Rewizyjnej.
Radny Robert Kruk wyrazllzgodE.

Uwag nie zgloszono.
Przewodni czqcy Rady Andrzej Hatny odczTtal proj ekt uchwaly.
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Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalE nr XYIl92l07 w sprawie wyboru czlonka
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w JEdrzejowie, nastEpuj4cq ilo5ci4 glos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 1
/Uchwala nr XYIl92l07 w zalqczeniu do protokolu/.

Radny Robert Kruk poinformowal, 2e w zwiqzku z wyborem do Komisji Rewizyjnej,
w najblizszym czasie zlo2y pisemn4 rezygnacjE z czlonkostwa Komisji Rolnictwa i Integracji
zUnrqEuropejsk4.

Ad. 15.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzipla uchwalE nr XYIl93l07 w sprawie przyjEcia

rezygnacir z czlonkostwa w Komisji BudZetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej
w JEdrzejowie, nastEpujqce iloSci4 glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XYIl93l07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 16.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE nr XYIl94l07 w sprawie wyboru

czlonka Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w Jgdrzejowie, nastEpujqcq
iloSci4 glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala mXYIl94l07 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny o godzinie I 130 oglosil 10 minut przerwy.

Ad. 17.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Gruegorz KuSmierz powiedzial, 2e byl na spotkaniu w Domu Kultury, gdzie

wypowiadala siE pewna radna, kt6ra byla w komisji zajmt4qcej siE sprawq zadluaenia tego
szpitala. Bylo powiedziane,2e 50 % dlug6w wynika z ustawy ,,203". Nikt nie rczliczyl
poprzednich inwestor6w; nikt tego nie kontrolowal. Teraz radnych stawia siq pod Scian4. Pan
Ku5mierz popiera wypowiedZ Pana Pacanowskiego: trzeba,Zeby kilku adwokat6w zajElo siE
t4 spraw4 aby przyszly inwestor nie wycofal sig z warunk6w. Radny sobie nie wyobra2a, aby
szpital nie posiadal ratownictwa. Dzigki temu, 2e szpitaljest blisko , 22 letni chlopak 2yje po
wypadku, bo byl operowany i dostal fachowq opiekq. Je2eli odlegloSi do szpitala bEdzie
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wigksza, ludzie bpd4 umierali. Jgdrzej ow le?y na skrzy2owaniu dr6g, wypadki sq i bEda -
szpital musi istnie6. Prawnicy musz4 sip zajq(, umowe i dopilnowac, aby byl zapis m6wi4cy,
ze przyszly inwestor zajmie sip caloSci4 zakladu, aby nie bylo to podzielone na poszczeg6lne
podmioty, poniewaz nie bgdzie jednego odpowiedzialnego, od kt6rego bqdzie mozna coS
wyegzekwowac. Trzeba dqzy1 do tego, aby szpital istnial, bo ludzie nie maj4 pienigdzy, aby
dojezdza(, poszukuj4c pomocy. Trzeba zagwarantowad bezpieczefistwo mieszkancom.

Radny Adam Czajor zapytal, azy w przetargu przewidziane jest, 2e vqrgra go jeden
podmiot, czy mo2e go wygra6 kilka podmiot6w jednoczeSnie. Je2eli bqdzie jeden podmiot,
ktory bEdzie mial podwykonawc6w, to moZe to przyniesie efekt. Moze siq r6wnieZ zdarzyc
tak, 2e dwa mniejsze podmioty sip polqczqi wygraj4 przetarg, i co wtedy? Rozdziel4 szpital
na dwa zaklady?

Wicestarosta JEdrzejowski Pani Ewa Ptasznik podzipkowala za zaproszenie
na dzisiejsz4 sesjg i za umo2liwienie obecnoSci na posiedzeniach komisji, gdzie szczeg6lowo
byly omawiane sprawy proceduralne zwiqzane z przeksztalceniem szpitala. W glosie radnych
jest troska o to, zeby szpital istnial. To jest priorytetowe zadanie, jakie zalo2yl Zaruqd
Powiatu, kt6ry chce, aby szpital istnial, jako szpital wypelniaj4cy uslugi zdrowotne dla
ludnoSci. Zarzqd Powiatu nie chce, Zeby kolejna insty'tucja zostala zlikwidowana, czy
wyprowadzone z terenu naszego miasta. Drogi nam jest priorytet zapewnienia uslug
medycznych dla ludnoSci w podstawolvym zakresie, jaki moze wykonywac szpital o tzw.
klasycznym profilu, czyh malqcy te oddzialy, kt6re w tej chwili w szpitalu funkcjonuj4.
Poprzezprzetarg i umowg, kt6ra bgdzie spisana, chcemy poszerzyc wachlarz uslug o oddzial
ratownictwa medycznego. Pani Ptasznik powiedziala, 2e ma dokument zatwierdzony przez
Wojewodg Swigtokrzyskiego ,,Wojew6dzki plan dzialania systemu Paflstwowego
Ratownictwa Medycznego dla WojewSdztwa Swigtokrzyskiego na lata 2008 - 2010"
w kt6rym to planie ujEte s4 cztery jednostki: Wojew6dzki Specjalistyczny Szpital DzieciEcy
w Kielcach, Zespol Opieki Zdrowotnej w Busku Zdroju, Zespol Opieki Zdrowotnej
w JEdrzejowre. Zaklad Opieki Zdrowotnej MSWiA w Kielcach. Jest to konkretna odpowiedZ
na pytania radnych. Pani Starosta dodala, 2e pracownicy Starostwa Powiatowego nie maj4
monopolu na wszelak4 wiedzg, konsultujq siE w szerokim zakresie z radcami prawnymi, np.
ze Swigtokrzyskiego Centrum Monitorowania Zdrowia w Kielcach. Projekt uchwaly byi
opracowywany w czerwcu i lipcu. Na terenie szpitala istniej4 takie budynki, kt6re
sqdzier2awione, np. sklepik, pomieszczenia na laboratorium. St4d zapis ,,podmioty". W tej
chwili zapadla decyzja, aby wydzier2;awic teren ZOZ w JEdrzejowie w caloSci i nie dzielii
tego. DzierZawca bEdzie m6gl nawi4za6 umowE z zainteresowanym podmiotami na wynajEcie
sklepu itd. SpoSr6d szeSciu wersji przekszta\cenia szpitala w Jgdrzejowie najbardziej realn4
okazala siE prywatyzacja. Istnieje tutaj slowo, kt6re odstrasza - ,,likwidacja", Ala jpzyk
prawny ma swoje prawa. Likwidacja poprzez zmianq pracodawcy, ale uslugi te same, zaloga
ta sama, teren nie bEdzie sprzedany tylko wydzierZawiony. Zaruqd Powiatu bqdzie sig bacznie
przyglqdal temu, w jaki spos6b nowy podmiot, tzw. inwestor strategiczny, bgdzie dzialal na
terenie szprlala i w jaki spos6b bgdzie dochodzil do wymaganych standard6w. Je2eli coS nie
bqdzie funkcjonowalo tak jak trzeba, ciqgi przede wszystkim dostanq siq Radzie Powiatu, bo
to ona podejmie decyzjg i Zarzqdowi Powiatu odpowiedzialnemu za realizacjp. Rada Miejska
w JEdrzejowie wyda dziS opinip, jako ostatnia gmina w Powiecie Jqdrzejowskim. W dniu
wczorajszym Gmina Slupia JEdrzejowska wydala opinig pozytywn4. Jest r6wnieZ poz54ywna
opinia Wojewody SwiEtokrzyskiego.

Radny Jan Adamus pyta, w jaki spos6b Powiat ma zamiar zobowiqza6 podmiot
przejmuj4cy, aby system ratownictwamedycznego funkcjonowal po 2010 roku.

Wicestarosta Jqdrzejowski Ewa Ptasznik odpowiedziala,2ejezeli jest zagwarantowane
na 2008 - 2010, to jest na razie w Wojew6dzkim Planie Dzialania Ratownictwa. Chodzi
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o inwestora strategicznego, kt6ry wniesie ze sob4 odpowiedni kapitat. Byla propozycja
do samorz4d6w gminnych o utworzenie sp6lki samorz4dowej i ,,Pafstwo daliScie
na to odpowied? negatywnd'. Bgdzie zapis w ogloszeniu o przetargu, 2e podmiot przejmuj4cy
ma obowiqzek kontynuowad w ramach SOR. Nikt nie jest Salomonem. Praca nad t4 sprawq
odbywa siE w szerokim zespole, konsultacje sq z wieloma radcami prawnymi. Sprawa jest
za pow azna, Zeby kto S samo dzielnie podej mow aL decy zj e.

Radny Robert Kruk poprosil o wyjaSnienie zapisu ,,bez istotnego ograniczenia
dostEpnoSci" * $ 2 podpunkt 43. Radny pyta, czy pacjenci nadal bqd4 mieli bezplatny dostqp
do Swiadczeri w przypadku wyczerpania limit6w wynikaj4cych z um6w z NFZ..

Wicestarosta Jgdrzejowski Pani Ewa Ptasznik odpowredziala, 2e Swiadczenia nadal
bEdq udzielane w ramach NFZ czyli nieodplatnie. Slowo istotnego oznaeza,2e powiat chce
zachowac caly koszyk uslug, jaki jest wykonywany dotychczas, o ile nie bgdzie powiqkszony.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny powiedzial, 2e Rada Miejska nie wyralala
negatywnej opinii i nigdy nie powiedziala,2e nie chce wstqpi6 w sp6lkE samorzqdow4.

Wicestarosta Jpdrzejowski Pani Ewa Ptasznik powiedzia\a, 2e w takim razie nie bylo
odpowiedzi od Rady Miejskiej w Jgdrzejowie w og6le.

Przewodniezqcy Rady dodal, 2e byty pisma, kt6re krqzyly miEdzy Burmistrzem
a Starost4 i negatywnej opinii nie bylo.

Radny Grzegorz KuSmierz zapfial, kto bEdzie splacal dlugi szpitala i sk4d na to bEd4
pochodzily pieni4dze.

Pani Ewa Ptasznik powiedziala, 2e dlugi przejmie powiat; Srodki na czESciowe
pokrycie dlug6w bqd4 m.in. z dzierZaw; Srodki bgdq systematycznie, co miesi4c wplywaly do
budzetu powiatu.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalq nr XVI/95107 w sprawie wyrahenia

opinii o projekcie uchwaly Rady Powiatu w JEdrzejowie o likwidacji Zespolu Opieki
Zdrowotnej w JEdrzejowie, nastEpujqcq iloSci4 glos6w:

- 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 1
/Uchwala nr XVI/95/07 w zalqczeniu do protokolu/.

Wicestarosta Jgdrzejowski Pani Ewa Ptasznik podziEkowala za wsparcie
i powiedziala, 2e Rada Powiatu nie jest wolna od obaw. Na wszystkie glosowania w radach
gmin Powiatu Jqdrzejowskiego tylko 4 glosy byly wstrzymuj4ce lub przeciwne.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny zapy4al, czy radni zgadzajqsiq na to, aby przed
realizacjqkolejnych punkt6w porz4dku obrad udzielid glosu przedstawicielom fir-y Dragon.
W nastqpnych punktach porz4dku obrad s4 dwie uchwaly, kt6re bezpoSrednio dotycz4 tej
firmy. Po akceptacji Rady Przewodniczqcy udzielil glosu przedstawicielom firmy Dragon.

Pani Malgorzata Dragon asystent zarzqdu firny Dragon Boiler z siedzrbq
w Wodzislawiu powiedziala, 2e zaloLycielami sp6tki byl Krzysztof Dragon oraz duriska
firma. Sp6lka rozpoczgla dzialalnoic w maju ubieglego roku, jednak juZ mohe siE pochwalii
pewnymi osi4gniqciami. DzialalnoSi rozpoczgto w Klobucku kolo Czgstochowy, a w grudniu
2006 roku przeniesiono siedzibg do Wodzislawia. Firma zajmuje siE produkcjq remontami
oraz modernizacjqkotl6w energetycznych. Produkty trafiaj4 gl6wnie na rynki Danii, Szwecji

Za
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i Portugalii. Ostatnio nawi4Tano wsp6lpracE z ftmq francusk4 a takhe z Sefako
w Sgdziszowie. Na dziS firma posiada pakiet zam6wieri na nastgpne kilka lat, jednak do tego
potrzeba stalego miejsca i wsparcia wladz lokalnych do budowy nowej hali. Obecnie w firmie
pracuje okolo 50 os6b z czego 34 to pracownicy produkcji w tym 8 w administracji.
KilkanaScie os6b jest na montalach zagranicznych. Gl6wni profil zatrudnienia to zawody
Slusarz-monter oraz spawacz. Firma moze pochwali6 siq potencjalem ludzkim, gl6wnie
in2ynierowie spawalnicy doskonale wyksztalceni, certyfikowani spawacze. 25 o/o udzialow
w sp6lce posiada Pan Krzysztof Dragon obecny prezes zarzqdu, 75 % to wlasnoS6
do niedawna dufrska, a od czerwca tego roku wlaScicielem jest Dragon Power - firma z Chin
z siedzibqw Pekinie. l0 o/o udziat6w w Dragon Power posiada rz4d chifiski. W chwili obecnej
firma jest warta 2,5 mld $. Zatrudnia okolo 5 000 os6b, z czego 2 300 os6b przy produkcji.
CzgS( to oSrodki badawcze i instytuty naukowe. W tej chwili prezes zarzqdu firmy Dragon
oraz dwaj in2ynierowie s4 w Chinach i pomagaj4 tamtemu zarzqdowi rozpoczqc produkcjE
na rynek europejski. Firma chiriska chce zainwestowai w budowg hali. W pierwszym etapie
bylaby to hala o powierzchni ponad 2000 m2, docelowo z zatrudnieniem okolo 150 os6b.
Firma moze siE pochwalid certyfikatami, uprawnieniami, poSwiadczeniami potwierdzaj4cymi
jakoS6 w spawalnictwie i wieloma innymi.
Przedstawiciel hrmy w uzupelnieniu powiedzial, 2e zaklad zajmuje sig produkcj4 czESci
zamiennych do kotl6w do cieplowni, elektrocieplowni; produkuje przegrzewacze, parowniki
i inne elementy. Firma Dragon Power z Chin chce, aby hrma Dragon byla przedstawicielem
na EuropE. Oni produkuj4 wedlug amerykariskich system6w jakoSci, kt6re roaniq siq od
europejskich. Aby wejS6 na rynek europejski muszq swoje przepisy dostosowai i chc4
aby3my im w tym pomogli. Firma zatrudnila dwie osoby z biura pracy, ma r6wnie2 dw6ch
uczni6w z Zespolu Szk6l Zawodowych na praktyce uczniowskiej. Postawienie hali pozwoli
na zatrudnienie okolo 100 os6b z rejonu Jgdrzejowa i okolic w okresie kilku lat. Dlatego
inwestycj a j est warta zainteresowania.
Inny przedstawiciel firmy dodal, 2e Dragon Boiler jest form4 kt6ra chce sig rozwija6
do duZej skali. Poniewa2 jest to branZabardzo specjalistyczna, nie moze w ka2dej chwili by6
zamkniEta. Firma musi rozwijad rynek na lata, nie na kr6tki okres i sq potrzebne kolejne
inwestycje, kt6re spowodujq 2ebgd4wdra2ane nowe technologie. Firma Dragon Boiler juZ
dysponuje du2ym potencjalem technologicznym,bardzo nowoczesnym i potencjalem ludzkim
spelniaj4cym wymogi produkcji na rynek europejski i Swiatowy. Aby m6c realizowa6
kontrakty i wspomagad spolecznoS6 lokaln4 potrzebna jest infrastruktura. Stqd poszukiwania
zarzqdu Dragon Boiler, aby produkcjE umiejscowii na terenie Powiatu JEdrzejowskiego.

Radny Tadeusz Lesiakowski powiedzia\,2e chcial sprawdzii w Internecie informacje
na temat firmy, lecz nie molnarchznale2t,.

Przedstawiciel Dragon Boiler powiedzial, 2e kapital zakladowy wynosi 100 000 zl.
JeAeli chodzi o obroty, to firma funkcjonuj4ca od polowy ubieglego roku za pierwszy okres
osi4gnEla obroty ponad trzech milion6w przy niewielkim zatrudnieniu. Najwazniejszy jest
potencjal ekonomiczny i intelektualny firmy. ZyskownoSd jest rzgdu 20 %. ZyskownoSi
moglaby byi wigksza, ale moZliwoSci ogranicza posiadany obiekt. Firma chce siq rczw4ac
i szuka miejsca. Przychodz4 rolne oferty, m.in. ze Slqska, ale nie ma innych zamierzen,
poniewaz firma jest zwiqzana rodzinnie i emocjonalnie z Powiatem JEdrzejowskim. W roku
obecnym obroty juZ siEgnEly 5 mlnz\.

Radny Adam Czajor zapytal, co sklonilo zarzqd sp6lki, aby halE budowai
w Jqdrzejowie, jaka jest struktura obrot6w (ile import, ile eksport), ile procentzajmuje handel,
ile produkcja, ile uslugi -chodzi o to, czy firma nie bqdzie miala bazy do handlu produktami
chiriskimi. Radny zapytat rownie2, czy bylby to najwigkszy zaklad firmy w Polsce oraz czy
planowane jest przeniesienie siedziby.

1 5



Przedstawiciel firmy odpowiedzial, 2e produkcja na pewno nie zostanie przeniesiona
do Chin - jest to tylko kapital, kt6ry zasili produkcje na miejscu. Produkcja ma siE rozwrjac
tu, jednak potrzebne s4 na ten cel Srodki. WiqkszoSciowym wlaScicielem jest firma dufrska
i wiele kontrakt6w bylo realizowanych na terenie Danii oraz na teren Europy. Nic nie stoi na
przeszkodzie, aby te zamSwienia realizowac r6wnie2 na teren kraju, jeaeli takie bEd4.
WigkszoSd zamowrehjest z Europy Zachodniej. Jeleli bEdzie zrealizowana inwestycja, to nie
po to, Zeby byla dodatkowa hala, ale bgdzie tu siedziba. Struktura obiektu w Wodzislawiu
ogranicza moZliwoSci rozwoju. Aby zakupi6 nowe maszyny i nowe ci4gi technologiczne,
potrzeba przestrzeni.

Radny Adam Czajor zapytal,jaka jest struktura obrot6w: handel, produkcja, uslugi.
Przedstawiciel firmy odpowiedzial, 2e jest to 100 % produkcji, kt6ra jest powi4zana

zmontazem u klienta. Monta2 tych urzqdzeri skutkuje bardzo wysokq odpowiedzialnoSci4
i nie mo2na do tego nikogo dopuszczac, poniewaz producent odpowiada r6wnie2 zamontaz.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny zapytal ile sp6lka jest sklonna zainwestowa6
w Jqdrzejowie.

Przedstawiciel firmy odpowiedzial,2e okolo 1,5 mln euro na pierwszym etapie.
Burmistrz Marek Wolski powiedzial,2e tereny, gdzie ewentualnie ma powstad hala

s4 wyl4czone z handlu, sq terenami przemyslowymi. Handel na tym terenie nie wchodzi
w rachubq. Z rczm5w wynika, 2e ftma caloSciowo ma sip przenieSd do Jqdrzejowa.

Radny Miroslaw Sztablawy zapytal, jak4 firma daje gwarancjg zatrudnienia ludzi
z naszego terenu. Czy to nie bgdq np. azjaci?

Przedstawiciel frrmy powiedzial,2e nie ma takiej moZliwoSci, poniewaz przepisy na to
nie zezwalajar. Poza tym zanim Chiriczycy bEd4 to robi6 wedlug technologii europejskich
musi uplynq6 wiele lat. Istot4 zatrudnienia jest to, aby byli ludzie posiadaj4cy minimum
odpowiednich kwalifikacji. Firma Dragon Boiler zaczyna ju2ksztalcii we wlasnym zakresie
mlodych ludzi.

Radna Janina Szreniawa zapyta\a, w jakim czasie firma chce wybudowa6 halg.
Przedstawiciel firmy odpowiedzial, 2e plany zakladajau i2 bgdzie to w ci4gu roku.

Pakiet zamowien czeka na realizacjg, a obecni e ograniczaj4 j4 moZliwo6ci techniczne.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny
Wiceprzewodnicz4cemu Rady Pawlowi Olszakowi.

przekazal prowadzenie obrad

Ad. 18.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczyial uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp nr XVI/96107 w sprawie ustalenia

zasad wyboru lawnik6w do S4du Okrggowego w Kielcach i S4du Rejonowego w Jqdrzejowie,
nastgpuj qcq iloSci4 glos6w:
Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XYIl96l07 w zal4czeniu do protokolu/.
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Ad. 19.
Wiceprzewodmcz4cy Rady Pawel Olszak poprosil o zglaszanie kandydat6w

do komisji skrutacyjnej.
Radna Janina S zreniawa zglosila kandydaturp radne go P awla Blaszkiewi cza.
Radna Urszula Kruk zglosila kandydaturg radnej Marii Barafskiej.
Radny Adam Czajor zglosil kandydaturg radnego Krzysztofa Swietlika.

Rada Miejska przyjqla sklad komisji skrutacyjnej: Pawel Blaszkiewicz, Maria
Baranska. Krzyszto f Swietlik.

Przewodniczqcy obrad Pawel Olszak o godzinie 7230 oglosil przerwQ
na ukonstytuowanie sig komisji skrutacyjnej i sporzqdzenie kart do glosowania.

Po wznowieniu obrad o godzinie l2as Pani Maria Barariska poinformowala,2e zostala
wybrana przewodni cz4c4 komi sj i skrutacyj nej .

Przewodni cz4c a komi sj i skrutacyj nej przypom niala przy j gte zasady wyboru lawnik6w,
po czym komisja skrutacyjna przeprowadzila talne glosowanie w sprawie wyboru lawnik6w
do S4du Okrggowego w Kielcach.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak o godzinie 125s oglosil przerwQ
na policzenie glos6w i sporz4dzenie protokoluprzez komisjE skrutacyjnq.

Po wznowieniu obrad o godzinie 13ls przewodniczqcakomisji skrutacyjnej odczytala
protok6l stanowiqcy zalqcznik do niniejszego protokolu.

Na podstawie wynik6w glosowania, zgodnie z $ 2 uchwaly nr XVIl96l07 w sprawie
ustalenia zasad wyboru lawnik6w do Sqdu Okrggowego w Kielcach i Sqdu Rejonowego
wJgdrzejowie, zostala sporzqdzona uchwala nr XVI/97107 w sprawie wyboru lawnik6w
do S4du Okrggowego w Kielcach.
/Uchwala nr XYI|97l07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .20 .
Przewodnicz4ca komisji skrutacyjnej przypomniaLaprzyjgte zasady wyboru lawnik6w,

po czym komisja skrutacyjna przeprowadzlla tajne glosowanie w sprawie wyboru lawnik6w
do Sqdu Rejonowego w JEdrzejowie.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak o godzinie 1330 oglosil przerwQ
na policzenie glos6w i sporzqdzenie protokoluprzez komisjE skrutacyjnq.

Po wznowieniu obrad o godzinie 1400 przewodniczqca komisji skrutacyjnej odczytala
proto k61 stanowi4c y zalqcznik do niniej sze go protokolu.

Na podstawie wynik6w glosowania, zgodnie z $ 2 uchwaly nr XVIl96l07 w sprawie
ustalenia zasad wyboru lawnik6w do S4du Okrqgowego w Kielcach i S4du Rejonowego
w Jqdrzejowie, zostala sporz4dzona uchwala nr XVIl98l07 w sprawie wyboru lawnik6w
do S4du Rejonowego w JEdrzejowie.
lUchwala nr XVI/98/07 w zatqczeniu do protokolu/.
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A d . 2 l .
Przewodni czqca komi sj i skrutacyj nej przypomni ala pr zyj Ete zasady wyboru lawnik6w,

po czym komisja skrutacyjna przeprowadzlla tajne glosowanie w sprawie wyboru lawnik6w
do orzekaniazzakresu Prawa Pracy w S4dzie Rejonowym w JEdrzejowie.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak o godzinie l4t0 oglosii przerwQ
na policzenie glos6w i sporzqdzenie protokoluprzez komisjE skrutacyjnq.

Po wznowieniu obrad o godzinie 1420 przewodniczqcakomisji skrutacyjnej odczytala
protok6l stanowi4cy zal4cznrk do niniejszego protokolu.

Na podstawie wynik6w glosowania, zgodnie z $ 2 uchwaly nr XVIl96l07 w sprawie
ustalenia zasad wyboru lawnik6w do S4du Okrqgowego w Kielcach i S4du Rejonowego
w JEdrzejowie, zostala sporzqdzona uchwala nr XVI/99107 w sprawie wyboru lawnik6w
do orzekania z zakresu Prawa Pracy w S4dzie Rejonowym w Jgdrzejowie.
lU chwala nr XY Il 99 I 07 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.22.
Wiceburmi strz Marcin Piszczek zglosil nastppuj 4ce autopoprawki :

wyrazeni e,,z p 62ni€1 szy mi zmianami",

Daszyflskiego 10",

sesi i.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak, w zwi4zku z obszernym tekstem uchwaly
orazzalqcznikami w formie tabelarycznej, z uwagi na fakt, izbyla moZliwoSi zapoznania siE
z matenalami na posiedzeniach komisji, zaproponowal, aby nie czytac calego projektu
uchwaly.

Rada w drodze glosowania jednomy5lnie wyrazi\azgodg, aby nie odczytywad projektu
uchwaly.

Rada Miejska w Jqdrzejowie lprzy obecnoSci 17 radnych/ powziEla uchwaiE
nr XVI/100/07 w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Gminy Jqdrzej6w w latach 2007-2011, nastppujqc4iloSci4 glos6w:
Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XVI/I00107 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .23 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczyta\ uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 17 radnychl powziqla

uchwalq nr XVI/101107 w sprawie zmran w budzecie miasta i gminy na2007 rok, nastEpujqcq
iloSci4 glos6w:
Z a - 1 7
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Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XVI/101107 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.24.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Burmistrz Marcin Piszczek prosi o rozpatrywanie tej uchwaly wraz z uchwal4

w punkcie 27 dotyczqcq zabezpieczenia Srodk6w na termomodernizacjg budynk6w szk6l.
Burmistrz dodal, 2e. zostaly przyznane dla Gminy Jgdrzej6w Srodki z Wojewodzkiego
Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w formie dotacji do 50 oZ koszt6w
zadanra. Jest to prawie 700 000 zl - caloi(, zadania- czesc w tym, a czpsc w przyszlym roku.

Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zapytal, czy zachodzi koniecznolc czytania

projektu uchwaly.
Rada w drodze glosowania jednogloSnie wyrazila wolE, aby nie odczytywad projektu

uchwaiy.
Rada Miejska w Jqdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 17 radnycV powzigla

uchwalg nr XVI/I02101 w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na2007 rok, nastEpujqcq
iloSci4 glos6w:
Za
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XVI/102107 w zal4czenru do protokolu/.

Ad .25 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Burmistrz Marcin Prszczek powiedzial, 2e wedlug wstEpnego szacunku jest to kwota

990 000 i poprosil o wpisanie takiej kwoty w wykropkowane miejsce w projekcie uchwaly.
Burmistrz dodal, 2e wszystkie koszty poniesione po 1 stycznia 2007 roku sq to koszty
kwalifikowane i mog4 by(, zv,r6cone w ramach programu, oczywiScie, jesli bEdzie podpisana
umowa z Ministerstwem Rozwoju Regionalnego.

Radny Grzegorz KuSmierz zapytal, kiedy ta umowa bqdzie podpisana.
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze nikt w tej chwili nie da pewnoSci.

Zakonczyl siq pewien etap negocjacji z Komisj4 Europejsk4 ale nie ma ogloszonego
postgpowania dotyczqcego przyjmowania wniosk6w. Teoretycznie polski rz4d powinien
to zrobrc w styczniu 2007 roku; do tej pory nie ma doprecyzowanych material6w. Z naszega
wojew6dztwa bylo zlohone tylko 25 projekt6w, co znaczy o doSi mizemym naborze
z Wojewodztwa Swiqtokrzyskiego. Dlatego projekt ma du2e szanse, aby ostatecznie uzyskad
akceptacjE. Wybudowanie tej drogi uruchomi nie tylko dzialkp32 i 31 ale r6wnieZ inne tereny
polozone w tym obszarze. St4d determinacja; nawet gdybySmy nie uzyskali dofinansowania,
tak potrzebne spraw4 jest kompleksowe przygotowanie teren6w inwestycyjnych,
ze stopniowo Gmina Jgdrzej6w i tak by to robila.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 77 radnycV powziEla

uchwalq nr XVI/103107 w sprawie zabezpieczenia Srodk6w na budowg I etapu inwestycji pod
nazwq,,Budowa infrastruktury technicznej pod przyszle tereny inwestycyjne w poludniowej
czgSci miasta JEdrzej6w", nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:

_ t 7

Za - 1 7
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Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XVI/103107 w zal4czeniu do protokolu/.

A.d.26.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie lprzy obecno5ci na sali obrad 17 radnycV powzigla

uchwalg nr XVI/104/07 w sprawie zabezpieczenia Srodk6w na realizacjg inwestycji pod
nazwqtermomodernizacja budynk6w u|yteczno1ci publicznej, nastgpujqcq iloSci4 glos6w:
Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XVI/I04107 w zalqczeniu do protokolu/.

A.d.27.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 17 radnycV powzigla

uchwalE nr XVI/105107 w sprawie zmiany uchwaly Nr VIIl37l07 Rady Miejskiej
w Jgdrzejowie z dnia 6 marca 2001 r. o przyst4pieniu do sporzqdzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenu polo2onego w JEdrzejowie w rejonie Domu Kultury
ograniczonego al. J. Pilsudskiego, ul. 3-Maja, ul. Dr Kwarty i ul. Kacpra Niemirskiego,
nastgpuj qcq iloSci4 glos6w:
Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymaio sig - 0
/Uchwala nr XVI/105107 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .28 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgtoszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 18 radnych/ powziqla

uchwalq nr XVI/106107 w sprawie nadania nazv\ry ulicy poloZonej w obrEbie 10 miasta
Jqdrzejow4 nastEpuj 4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0
/Uchwala nr XVI/106107 w zalqczeniu do protokoh"r/.

Ad.29.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawla Olszak powiedzial, 2e uzasadnienie do tej uchwaly

jest identyczne jak wczeSniej w zwiqzku z czym odst4pil od czTtania.
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Radny Tadeusz Lesiakowski zapytal, czym sugerowano siE nadajec nazwQ tej ulicy,
poniewaz odbiega od tematyki roSlinnej.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e proponowane s4 takie nazwy, kt6re nie s4
kontrowersyjne.

WiEcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie lprzy obecno5ci na sali obrad 19 radnych/ powzigla

uchwalE nr XVI/107107 w sprawie nadania nazry ulicy poloZonej w obrqbie 10 miasta
JEdrzej owa, nastEpuj 4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
lUchwala nr XVI/107107 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .30 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawla Olszak powiedzial,2e uzasadnienie do tej uchwaly

jest identyczne jak wczeSniej w zwiqzku z czym odst4pil od czytania.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 19 radnych/ powziEla

uchwalq nr XVI/108107 w sprawie nadania nazry ulicy polo2onej w obrEbie l0 miasta
Jgdrzej owa, nastqpuj 4cq iloSciq glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XVI/I08107 w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 3 1 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawla Olszak odczytal. uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytat projekt uchwaly.
Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz

w imieniu Burmistrza zglosil autopoprawkE polegaj4cqnazastryieniu wyra2enia,,2.6237 m2"
wyrazeniem,,2.6237 ha".

Wigcej uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie lprzy obecnoSci na sali obrad 19 radnych/ powziqla

uchwalE nr XVI/109/07 w sprawie v'yrazenia zgody na wydzierzawienie nieruchomoSci
komunalnej na okres dluzszy ni? trzy lata, nastEpujqcq ilo5ciq glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
lUchwala nr XVI/|09107 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .32 .
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawla Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
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Wiceprzewodmczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly zwrocll uwagQ
na bl4d w numeracj i paragrafow: powtarza siq $ 4. W zwiqzku z powy2szym Przewodnicz4cy
obrad poprosil, aby poprawi6 drugi $ 4 na $ 5.

Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalE nr XVI/I10107 w sprawie wyra2enia

zgody na wydzier2awienie nieruchomoSci komunalnej na okres dluaszy niL trzy lata,
nastEpuj qcq iloSci4 glos6w:
Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XVI/I 10107 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .33 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powziEla uchwalg nr XVI/I11107 w sprawie zbycia

nieruchomoSci komunalnej na rzecz jej uZytkownika wieczystego, nastEpuj4c4 iloSciq glos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XVI/111107 w za\qczeniu do protokolu/.

Ad .34 .
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalq nr XVI/112107 w sprawie zmiany

uchwaly Rady Miej skiej w Jgdrzej owie, nastqpuj 4c4 ilo6ciq glo s6w :
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
I U chw ala nr XY I I 1 02 I 07 w zalqc zeniu d o protokolu/.

Ad .35 .
Nie zgloszono uwag do Informacji z wykonania budzetu Miasta i Gminy JEdrzej6w

zaI poLrocze 2007 roku.

Ad .36 .
Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej odczytal protok6l Komisji Rewizyjnej z kontroli

prawidlowoSci przeprowadzonych inwestycji na terenie Miasta i Gminy Jqdrzej6w
lw zalqczeniu do niniejszego protokolu/.

Uwag nie zgloszono.

Ad .37 .
Burmistrz Marcin Piszczek proponuje, aby odpowiedzi na zapytania i interpelacje

udzielone zoslaly pi semnie.
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Radny Waclaw Kgdra powiedzial, ze dotychczas bylo praktykowane, aby Burmistrz
udzielal odpowiedzi. S4 pewne interpelacje, kt6re wymagaj4 publicznej odpowiedzi,
poniewaz opinia publiczna chce zna(, stanowisko Burmistrza w sprawie.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial,2e nakahdej sesji jest ta sama sprawa.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak przypomnial $ 30 ust. 5 Statutu Gminy

Jgdrzej6w, m6wiqcy, Ze odpowied2 na interpelacje i zapytania jest udzielana ustnie na tej
samej sesji lub w ci4gu 14 dni na piSmie. Burmistrz nie ma obowi4zku ustnej odpowiedzi na
sesji, jezelr uzna, ze musi siggnqd do material6w dotycz4cych danej sprawy. Prawem
Burmistrza jest wyb6r czy odpowie ustnie na sesji, czy udzieli odpowiedzi pisemnej.

Burmistrz Marcin Piszczek poprosil, aby wskazad sprawE, w kt6rej jest potrzeba
udzielenia odpowiedzi na sesji.

Radny Waclaw Kgdra powiedzial, 2e je2eli Burmistrz nie jest w stanie od razu udzielic
odpowiedzi, to nie musi, ale jeheli se sprawy, na kt6re potrafi odpowiedzied to nale?y udzielid
informacji.

Burmistrz Marcin Prszczek przypomnial, 2e mimo ustnych odpowiedzi na sesji radni
i tak zqdajqodpowiedzi pisemnych.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak uwa2a,Ze wlaSciwe bEdzie, jezeli Burmistrz
odpowie wszystkim na piSmie.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny przypomnial, ze bylo to ju2 omawiane i byla
umowa, 2e oprocz ustnej interpelacji radni bgd4 sklada6 je r6wniez na piSmie. Wtedy latwiej
jest rzeczowo odpowiedziec. Czasami w potoku sl6w Burmistrz nie zdqzy zaprsac pytania,
czasami nie wylapie intencji p1'taj4cego. Bardzo by uproScilo procedurE odpowiadania
skladanie interpelacji na piSmie w formie konkretnego pytania. DuZo jest zarzutow
do Burmistrza, 2e nie s4 odpowiedzi satysfakcjonuj4ce. Forma pisemna pomoglaby spojrzei
obiektywnie, czego dotuczylo pytanie i czego dotyczy odpowiedz.

Radny Marek Zygan powiedzial, 2e ronrmie statut i umowy. Radny pyta, czy je2eli
temat wymaga publicznej odpowiedzi radny mohe na sesji zapoznac opinig publiczn4 z treSci4
odpowiedzi.

Radny Pawel Blaszkiewicz przytoczy\ treSc $ 30 ust. 5. Jezeli jest sprawa sporna rada
mohe przegiosowa6, czy odpowiedzi bgdqudzielane ustnie czy pisemnie.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak powiedzial, ze Burmistrz w sprawach
prostych i oczywistych odpowie od razu, natomiast w sprawach wymagaj4cych siggnigcia do
material6w w Urzgdzie musi odpowiedzied na piSmie. To jest oczywista sprawa. Jezeli radni
chc4 aby Burmistrz odpowiadal teraz,to wyrazlL takqwolq.

Radny Pawel Blaszkiewicz prosi, aby na jego interpelacje odpowiedzied dziS.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny powiedzial,2e to nie moze byd tak, zektos zqda,

aby na jego interpelacje odpowiedziei dziS, bo Burmistrznie wie, czego dotyczy interpelacja.
Cytowany zapis w Statucie slu2y temu, aby radny otrzymaljak najbardziej satysfakcjonuj4c4
odpowiedz. Czasami Burmistrz musi siggnqi do material6w, kt6rych na sesji nie posiada.
Interpelacja to nie jest coS, do czego sig Burmistrz przygotowuje, natomiast zakres zadan
gminy i zakres odpowiedzialnoSci urzgdu oraz spraw, kt6re Urzqd prowadzi jest tak szeroki,
2e zawsze Burmistrza mo2na czymf zaskoczy c.

Radca Prawny Wieslaw Zagala powiedzial,2e trzeba odro2ni6 interpelacje i zapytania.
Zapytania to s4 takie pytania, na kt6re zakres wiedzy Burmistrza pozwala na odpowiedZ
odrazu, nie siqgaj4c po zadne materialy, natomiast interpelacja wymaga zebrania informacji
oraz konsultacji z pracownikami po to, aby odpowiedz byla rzetelna. W ustawie
o samorz4dzie gminnym nie ma definicji zapytania i interpelacji, ale mozna sig poslugiwa6
konstytucj4 oraz sposobem udzielania odpowiedzi w Sejmie. Nie ma tam sytuacji,
ze na interpelacjE minister musi odpowiadad dlatego, 2e posel sobie tego 2yczy, tylko udziela
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mu odpowiedzi po pewnym czasie. Na pytanie molna odpowiedzied w danej chwili. Te dwie
rzeazy trzeba odr o2nic.

Przewodnicz1cy obrad Pawel Olszak poprosil Burmistrza o udzielenie odpowiedzi,
kt6rych mo2e udzieli6.

Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e Burmistrz wypowiadal sig do prasy, 2e we wrzelniu bqdzie przebiegal
gaz przez Jqdrzej6w. Radna pyta, co Burmistrz zalatwil w tej sprm,uie.

Burmistrz M. Wolski odpowiedzial, 2e pozwolenie na budowE jest prawomocne
na rozprowadzenie gazv po Jgdrzejowie. Jest zapewnienie od firmy, kt6ra bEdzie to robi6,
2e zaraz po uzyskaniu pozwolenia na budowg bEdzie ogloszony przetarg. Burmistrz
spodziewa siE, ze jezeli warunki na to pozwol4 jeszcze na jesieni bgdzie rozprowadzany
na terenie miasta.

Radna Janina Szreniawa pyta, kiedy bqdq uregulowane wlasnoici grunt6w w naszej gminie; konkrelnie chodzi
o:alew.

Burmistrz M. Wolski odpowiedzial,2e te sprawy sqregulowane na biez4co.
Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e w 2006 roku Urzqd Miejski kupil samochrjd do ZBM; Panowie
Burmistrzowie jeidzili i pokazywali jak piqknie zbiera imieci. Do chwili obecne.j w mieicie jest brudno,
a samochodu nie widat.

Burmistrz M. Wolski powiedzial, ze samoch6d nie jeLdzi codziennie, bo wiq2e siq to
zkosztamr, a ponadto jest potrzebny do innych funkcji. Codziennie nie moze wyjeadaac.

Radna Janina Szreniawa pyta, na jakim etapie jest targowica zwierzqca. Na poprzednio zadawane w tej sprawie
pytanie radna otrzymala odpowiedi, ze do koltca czerwca bqdzie Ia sprawa uregulowana, a w dalszym ciqgu
ptacimy za dzierzawq.

Burmistrz M. Wolski odpowiedzial, 2e jest to problem, kt6ry trudno rozwiqzac.
Obecny plac zostal. v'rydzierlawiony na pewnych zasadach. Chc4c uniknqd oplat rolnicy
znaleLli sobie miejsce obok. Nie ma Zadnych mocy prawnych, aby ich stamt4d ,,przegoniC';
molna jedynie zbrerac oplatp targowq. Handel zaczyna sig juZ we wtorek wieczorem,
pomimo, ze wszyscy wiedz6 iZ targowica jest czynna od 4 - 5 w Srodg. Przyjeadaalqc
w SrodE o godzinie 6 nie ma czego szuka6. Ta bol4czka trwa od lat i nie wiadomo jak to
rozwrqzac. Budowa nowej targowicy zwierzEcej bgdzie kosztowala okolo miliona zlotych.
Zwroci sig to z oplat za krlkadziesi4t lat - jezeli w og6le. Jest to powa2na decyzja i nie
wiadomo, co w tym momencie zrobic, Jest pomysl od radnego Tadeusza Lesiakowskiego, aby
ten plac wydzierlawii, by ktoS inny prowadzil targowicE zwierugcq. Wybudowanie nowej
targowicy wtqze sip z uzyskaniem pozwolenia na uZytkowanie, kt6re wymaga spelnienia
wszystkich wymog6w, co jest bardzo kosztowne. Gmina Jqdrzejow nigdy nie prowadzila
targowicy zwierzgcej; prowadzil to GS. Chc4c pom6c rolnikom podjgto decyzjE
o v,rydzierlawieniu placu, jednak ten handel idzie w zlym kierunku. O problemie targowicy
zwier zpc ej bqd4 rozmowy przy omawianiu budzetu.

Radna Janina Szrenicnua pyta, kiedy bqdzie wykonana inwestycja na ul. Glowackiego.

Burmistrz M. Wolski odpowiedziat, Ze zostal ogloszony przetarg na 16 paldziernika.
Termin zakohczenia okreSlono na 10 grudnia. Potrzeba bylo du2o wysilku, ale udalo
siq wymusic na Zaruqdzie Dr6g Wojew6dzkich realizacjg tego zadania. Jest zapewnienie,
2ew przyszlym roku bgdzie kontynuacja w zwiqzku z czym trzeba bEdzie zabezpieczyc
Srodki. Jest zapewnienie, ze w 2009 roku bgdzie robiona ul Jana Pawla II.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e zostal zakupiony samoch6d dla radnych ipyto, kt6re komisje
wykorzystaly ten samoch6d. Komisja Porzqdku zrobila objazd po mieicie; dobrze by bylo, ieby Pani
Przewodniczqca zaproponowala innym radnym wyjazd na inwestycje miasta i gminy, tak, jak to zrobila Pani
Barafiska - Przewodniczqca Komisji Oiwiaty.
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Burmistrz M. Wolski odpowiedzial, 2e faktycznie zostal zakupiony samoch6d
do dyspozycji samorz4dowc6w. Tak sig zdarzylo, 2e Burmistrz pierwszy zabral ten
samoch6d.

Radna Janina Szreniawa przypomniala, ie radni zwracali siq do Pana Burmistrza, aby naczelnicy Urzqdu
Miejskiego byli obecni na odbywajqcych siq komisjach. Tak dalej byt nie mo2e, ieby nie mial nam kto
odpowiedziet. Malo tego - skladamy wnioski i na wnioski nie mamy odpowiedzi.

Burmistrz M. Wolski powiedzial, ze sq sytuacje, 2e mo2e kogoS brakn46. Naczelnik
zawsze upowaznia kogoS ze swoich pracownik6w do udzielania informacji komisjom. Poza
tym w dobrym tonie bylo, jak przychodzil przewodnicz4cy komisji i m6wil, kto bEdzie
potrzebny.

Radna Janina Szreniawa pyta, kiedy bqdqremonty ulic Dojazd, Iltiejskiej, Dqbowej. Zastoiny wody od ul. G6rnej
sqtakie duie i nikt siq tyn nie zainteresuje.

Burmistrz M. Wolski odpowiedzial, 2e ulice te wymagaj4 nie tylko remontu,
co poloZenia drugiej warstwy asfaltu. Bgdzie to wykonane'nie wczeSniej, niz Rada uchwali
to w budzecie.

Radna Janina Szreniawa prosi o rozwiqzanie problemu wjazdu na ul. Krzywq i ul. Zielona (...).
Burmistrz M. Wolski wyjaSnil, 2e poniewa? s4 to drogi wewngtrzne Burmistrz Miasta

moze jednoosobowo zdecydowa6 o organizacji ruchu. Poniewa2 Burmistrz nie chce tego
robi6 sam przekazal sprawQ Komisji Porz4dku celem wydania opinii, kt6ra nie jest wi424ca.
Wynika to z chEci wsp6lpracy z Rad4.

Radny Pawel Faryna przypomnial, 2e w dniu 23 maja 2007 roku na Komisji Rewizyjnej zostal zgloszony wniosek
dotyczqcy ttstawienia lamp na ul. Konarskiego i Kadlubka. Pan Burmistrz poinformowal, 2e sprawa ta zostqnie
zalatwiona niezwlocznie. Radny pyta, co oznacza termin ,,niezwlocznie".

Naczelnik Wydzialu Inwestycji Krzysztof W6jcik poinformowal, 2e sprawa
ta wymaga pozwolenia na budowE i przejScia calej procedury, a nato potrzeba czasu.

Radny Marek Zygan przypomnial, 2e na ostatnim spotkaniu w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego
tej czqici miasta byl przedstawiany pomysl nqWburzenie budynku Urzqdu Skarbowego, aby odslonit budynek
Urzqdu Miejskiego. Radni widzieli wizualizacjg wbudowania miqdzy budynek UM a budynek biblioteki lqcznika.
Nie wiadomo, czy to bqdzie realizowanie. Radny Zygan proponuje, aby jednak zmierzat w kierunku budowy
ratusza, bo miasto powiatowe powinno mieszkaficom zapewnit lepszy dostqp do urzqdu.

Burmistrz M. Wolski odpowiedzial, ze jest zwolennikiem modernizacji ratusza, ale
lqcznre z parkingami. To jednak wiqirc siE z kosztami; ciqZko bgdzie pozyskad jakies Srodki
na ten cel. Bgd4 o tym dyskusje przed uchwaleniem budZetu . Przy planowanych inwestycjach
moZe jednak brakn4i Srodk6w na ten cel.

Radny Marek Zygan przypomnial, 2e czglt irodk1w przeznqczonych na budowq hali gimnastycznej byla
przeznaczona na remonty dw6ch sal gimnastycznych. Radny pyta, co z pozostalqlauolq.

Burmistrz M. Piszczek przypomnial, 2e dzi| zostala podjEta uchwala w sprawie
zapewnienia Srodk6w na termomodernizacjE, ztym,2e przyjEty zostal tylko wklad wlasny. 1 I
pa2dziernikazbiera siE rada nadzorcza WFOS. Mo2e byc taka sytuacja, ze bgdziemy musieli
zapewnic w budzecie caloSd na termomodemizacjq, dopiero bqdzie skierowana dotacja.
P o po si edzeniu rady nadzor czej bpdq konkretne informacj e.

Radny Marek Zygan pyta, czy sq prowadzone rozmowy w sprawie zalewu, a jeieli tak, to na j akim sq etapie.
Burmistrz M. Piszczek przypomnial,2e ta sprawa byla omawiana na komisjach, gdzie

byly udzielane szczeg6lowe informacje. 3 paldziernika Burmistrz Piszczek i Naczelnik
Abramowicz s4 w tej sprawie um6wieni u dyrektora Biura NieruchomoSci w centrali zarzqdu
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PKP w Warszawie. Chodzi o zmianq decyzji z 1989 r oddaj4cej teren zalewu w zaruqdPKP.
S4 deklarowane ze strony PKP dobre chgci; szczeg6ly bpd4 omawiane 3 pa2dziemrka.

Radny Marek Zygan jak wyglqda sprclwct zagospodarowania cokolu po pomniku Zolnierzy radzieckich; jaki jest
pomysl na to. Jest to w centrum miasta i wdrto to zagospodarowat, a nic siq w Qm temacie nie dzieje.

Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial,2e ta sprawa bgdzie w sqdzie w najbliZszych
dniach. To nie jest teren gminy i prawdopodobnie trzeba go bqdzie skomunalizowai.
Burmistrz Wolski dodal, 2e gmina wystqpila o zasiedzenie i o skomunalizowanie. Radca
Prawny powiedzial,2ebyla pierwsza rozprawa i osoba, kt6ra byla uczestnikiem nie zglosila
si g. Nastqp na rozpraw a W znaczona j est na 17 pafldziernika.

Radny Marek Zygan przypomnial, 2e kilka tygodni temu zniszczono slup ogloszeniowy na rogu ulic
Przypkowskiego i Chrobrego. Radny pyta, czy jest mo2liwoit, aby ten slup wr6cil na miejsce. Jest tam teraz
tablica ogloszeniowa, ale jej powierzchnia jest du2o mniejsza.

Burmistrz M. Ptszczek odpowiedzial, 2e zostal zdemontowany, poniewaz ulegl
znacznej dewastacji. Burmistrz zapewnTl, 2e w ramach posiadanych Srodkow bEdzie szukal
rozwiqzanta, aby ten slup tam wr6cil.

Radny Marek Zygan powiedzial, ie skoficzyl siq remont ul. 3-Maja, a nic siq nie dzieje w sprawie organizacji
ruchu na ul. Kr6tkiej. Radny pytq, czy ai Qle os6b musi podjqt decyzjq, 2e tyle czasu trwa ustawienie znaku
ruc hu j e dno kierun kow ego.

Naczelnik Krzysztof W6jcik poinformowal, 2e ulica Krotka juz jest ulicq
jednokierunkow4.

Radny Marek Zygan pyta, jakie jest zeawansowanie inwestycji na terenie miasta i gminy i czy sq jakiei
zagroienia z tym zwiqzane.

Burmistrz Wolski poprosil Naczelnika Wydzialu Inwestycji Krzysztofa W6jcika
o przedstawieni e zagro Zeh w r ealizacji inwestycj i.

Naczelnik Krzysztof W6jcik poinformowal, ze z dzialu,,drogi wiejskie" wszystko
zostalo zreahzowane, z ,stlic miejskich" niezrobiony jest chodnik do pomnika Jana Pawla II
ze wzglgdu na ustalenia z Opactwem - chodzi o ostateczny zakres. W dalszym ci4gu Ojciec
Opat nie potrafi przedstawid dokument6w, kt6re pozwolilyby zrealizowa6 tq inwestycje.

Naczelnik W6jcik powiedzial, 2e decyzja w sprawie targowicy zwierzgcej jest
na ukoriczeniu decyzja lokalizacyjna. Dokumentacja na targowicg zwierzqcq kosztuje
powyZej progu unijnego - powyzej 60 000 zl - w zwiqzku z czym musi by6 ogloszony
przetarg. Jest oferta dotyczqca zrobienia dokumentacji projektowej na kwotq 163 000.
Na uwagi radnego Kgdry co do wysokoSci koszt6w Naczelnik W6jcik przT4oczyl przepisy
okreSlaj4ce obowi4zki inwestora i powiedziaL, 2e w kaZdym innym przypadku Burmistrz
popelnialby przestgpstwo i tego na pewno nie wykona.

Radny Powiatu Jqdrzejowskiego Ryszard Pacanowski wyrazil nadziejq, 2e radni w swoich zamierzeniach
i planach budietowych uwzglqdnicl modernizacjq i zmianq aparatury kinotechnicznej.

Naczelnik W6jcik odpowiedzial, ze jest na ukoriczeniu etap pozwolenia na budowq.
Jest kolejne odwolanie. Zaklada sig, 2e rozpoczgcie modernizacji Domu Kultury moae
nast4pi6 w momencie, kiedy wniosek, kt6ry zostal przyjEty jako frszka, zostanie
zaakceptowany. Koszt modernizacji Domu Kultury to rzqd okolo 10 mln. BEdzie
to modernizacja wszystkiego lqcznie z kinem, a wiqc urzqdzeniami. Ma to byd nowoczesne
centrum kultury.
OSwietlenie zostalo zreahzowane - jest to oSwietlenie ulicy Glowackiego.

Radny Robert Kruk w zwiqzku z interwencjq mieszkaric6w ul. Partyzant6w, prosi o naprawienie niedawno
wybudowanego chodnika, w szczeg6lnoici na odcinku od sklepu ,,LIDER" do kolejki wqskotorowej. Tam
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sq liczne zapadliny, a po deszczy zastoiny woS,. Radny pyta, czy i kiedy Pan Burmistrz przewiduje naprawe tego
chodnika.

Burmistrz M. Wolski powiedzial, 2e w chwili podejmowania decyzji o budowie tego
chodnika, Zadna decyzja nie byla dobra. Generalna Dyrekcja wykonywala chodnik i byt
dylemat, czy zrobrc tam kanalizacjq, czy nie. Po zrobieniu kanalizacji chodnik od razu byl
wykonywany. W tej sytuacji musi sig zapada(,. Wykonawca zastrzegt sobie, 2e nie odpowiada
za wykonanie tego chodnika. Na odcinku za kolejk4 jest ju2 przelohony; jeZeli ZUKbgdzie
mial moce przerobowe, po kawalku bgdzie to przekladane.

Radny Waclqw Kqdra powiedzial, ie ruszyl progrqm zalesienia grunt6w rolnych na lata 2007 - 2013
prowadzony przez Agencjq Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. Wielu rolnik6w ubiega siq i chce
korzystat z tego programu. Wystqpuje problem, kt6ry leiy po stronie gminy. (...)

Naczelnik Wydzialu Zagospodarowania Przestrzennego Dariusz Trelif,ski powiedzial,
2e szereg os6b wystqpuje do Urzqdu Miejskiego o wydanie zaSwiadczet'r o niesprzecznoici
w kwestii zalesienia ze Studium uwarunkowafi i kierunk6w zagospodarowania
przestrzennego. W Studium zostala okreSlona gospodZrka przestrzenna w tym tereny
przeznaczone do zalesienia. Kiedy zostanie zlohony wniosek w sprawie zalesienia
dokonywana jest analiza Iokalizacji dziatki w kontekScie studium i mog4 by(, ro2ne ustalenia.
Np. takie, 2e dzialka jest leSna, 2e mo2e by1, przeznaczona do zalesienia; zagadnienie
powstaje w6wczas, kiedy teren jest na tzw. rolniczej przestrzeni produkcyjnej. JeZeli dana
dzialka jest na terenie nie przeznaczonym pod zabudowg, drogq, lecz na teren rolny, moana
wydad taki zaSwiadczenie o niesprzecznoSci do zalesienia. W momencie, kiedy bylo tworzone
Studium nalezalo przestrzega6 szeregu przepis6w, w tym ustawg o ochronie grunt6w rolnych
i leSnych. Ta ustawa reguluje, 2e glebami chronionymi s4 gleby od klasy I do IV.

Radny KEdra poprosil o odpowied2, jakrozwiqzac ten problem.
Naczelnik Treliriski odpowiedzial, 2e sprawa jest do rozwiqzania w Agencji. Jezeli

wiEkszoSi dziatki do zalesienia jest w klasie innej niz V - VI to mo2e by6 zalesione.
Radny Waclaw KEdra powiedzial,2e je2eli Naczelnik wyda stosowane zaSwiadczenie.
Naczelnik Treliriski powiedzial, 2e nie mohe wydad zalwiadczenia, skoro grunty

do klasy IV s4 chronione.
Przewodniczqay Rady Andrzej Hatny powiedzial, 2e widac wyra2nie, iz Naczelnik,

ani nikt zUrzgdu nie jest w stanie odpowiedzie6 na to pytanie i znale1( spos6b rozwiqzania.
Nalezy usi4Si i zastanowi6 siq, czy ta sytuacja jest do rozwiqzania, a nie pr6bowai
rozwrqzywac jej w tej chwili.

Burmistrz Marek Wolski poinformowal, Ze jest w planie opracowanie Studium dla
calej gminy w przyszlym roku. S4 to duZe koszty. Burmistrz obiecal, 2e po analizie udzieli
pisemnej odpowiedzi.

Radny Waclaw Kqdra prosi o rozwa2enie sprow przeznaczenia irodkdw i szukania lrctdk1w w kierunku
adaptacji i rozbudowy oirodka zdrowia w Rakowie, poniewa2 oirodek nie spelnia wymogdw. Sqw tej sprmuie
zalecenia sanepidu. Radny prosi, aby sluzby rozwa2yly istniejqce moiliwoici rozbudowy tego oirodka.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e POZ-ty musz4 byd dostosowane do kofca
2008 roku. Wczoraj i dziS Kierownik ZPOZ Pani Marta Lysek jest na szkoleniu dotycz4cym
wymog6w i dostosowania oSrodk6w zdrowia. W tej chwili trudno siq jednoznacznie
ustosunkowa6 do tego pytania. Byi mo2e Burmistrz zwroci siE do Rady o sprywatyzowanie
POZ.

Radny Pawel Blaszkiewicz pyta, kto i na jakiej podstawie dokonuje wyceny nieruchomolci.

Naczelnik Wojciech Abramowicz odpowiedzial, 2e cenQ nieruchomoSci ustala
Burmistrz Miasta Jgdrzejowa na podstawie operatu szacunkowego wykonanego przez
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tzeczoznawcQ majqtkowego. Sprawg tq szczeg6lowo reguluje ustawa o gospodarce
nieruchomoSciami - art. 68.

Radny Pawel Blaszkiewicz pyta, dlaczego i na jakiej podstawie Pan Burmistrz r6znicuie stawki czvnszu
za gara2e.

Naczelnik Wojciech Abramowicz odpowiedzial, ze wysokoSc czynszu dzierzawnego
ustala Burmistrz. Jest ona uzalehniona od polo2enia nieruchomoSci, infrastruktury,
dostEpnoSci do dr6g i innych okolicznoSci mog4cych mie6 wplyw na wysokoSd tego czynszu.

Radny Pawel Blaszkieluicz przypomnial,2e uzgadniajqc inwesQcjqnq ul. Armii Krajowej byla mowa o jednym
ciqgu po prawe.l stronie. W trakcie realizacji Pan Blaszkiewicz stwierdzil, ie jest ona robiona po obu stronach.
Radny pyta, na cz1,ie to bylo zlecenie i z kim to bylo uzgodnione. Mieszkaricy zwracajq uwagQ, 2e pan
Blaszkiewicz iako radny inaczei m6wil, a inaczej siq stalo - w ten spos6b podwaiany jest autorytet radnych.

Naczelnik Krzysztof W6jcik powiedzial, 2e w budzecie zostalo zapisane ,,Remont
chodnik6w przy ul. Armii Krajowej" jako kontynuacja z ubieglego roku. Wydzial inwestycji
przygotowai remont tego chodnika poprzez wystqpienie do ZWiK z zapytaniem, czy nie ma
przeszk6d z infrastruktur4 podziemnq. Odpowiedziano, 2e po lewej stronie ci4g wody ma
bardzo du?q awaryjnoS6. Zostalo wydane zlecenie remontu wodoci4gu w ulicy Armii
Krajowej oraz zlecenie dla ZUK na obustronne wykonanie chodnika. Naczelnik dowiedzial
sig na komisji, 2e radni 2yczyli sobie prawostronnie; prosi, aby na przyszlo{c precyzyjnie
okreSlai.

Radna Maria Barariska zapytala, czy naczelnikowi podoba siE to, Ze jest wykonane
po kawaleczku. Potem rueczywiscie ukazuj4 sig artykuly w prasie, Ze radni szarpiq
po kawaleczku. Radni chcieli zrobicjedn4 stronQ w calo5ci, o czym wiedzial Pan Burmistrz.
Radny Pawel Blaszkiewicz powiedzial, 2e obserwuje takie gminy jak Sqdzisz6w, Naglowice, gclzie widzi,
2e pozyskanie irodk6w unijnych je.st bardzo dobre. Radny pyta, ile w okresie ostatnich dw6ch lat Gmina
.lqdrzej6w pozyskala irodk6w - rwlaszcza z.funduszy strukturalnych ( . ).

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e radni doskonale wiedzq ile zostalo
pozyskane Srodk6w. Jest czas siewy i czas zbioru. Gmina Jgdrzejow skorzystala ze ZPORR
i gminy Spdzisz6w i Naglowice r6wnie2. Burmistrz dodal, 2e nie zna gminy, kt6ra by w roku
2006 lub 2007 dostala decyzjp o dofinansowaniu; Zadna gmina nie mogla dostad w tym
okresie, bo to byl koniec pieniEdzy. Projekty przygotowanie w 2004 i 2005 roku uzyskaly
dofinansowanie. Rok 2007 to pocz4tek nowego okresu programowania na lata 2007 - 2013.
Burmistrz wyrazll nadziejp, 2e czynione starania zaowocuj4. Zlo\one zostaLy dwa projekty
do RPO czyli programu, ktory zast4pil ZPORR. Opr6cz tego sq projekty, kt6re zostaly
przygotowane wczeSniej, czyli ,,poludniowe czpsci miasta" i Fundusz Sp6jnoSci.
Z najnowszvch informacji wynika, 2e wraca lista indykatywna do Funduszu Sp6jnoSci.

Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, czy bqdzie budowany wodociqg w Radowie i Kulczylnie, na kt6ry dokumentacja
zostala zrobiona 6 lat temu. (...).

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e to nie jest jego pomysl, 2eby wyrzucic
infrastrukturq wodoci4g owq,. ,,2 chgci4 bym to robil, ale pod warunkiem, Ze takie mo2liwoSci
bylyby dane. Jezeli tam jest powiedziane, w programie operacyjnym ,,Infrastruktura
i Srodowisko" w Funduszu Sp6jnoSci, ze infrastrukturakanalizacyjna, atam gdzie kanal, i na
terenie tylko aglomeracji w tej chwili, i jeszcze dodatkowo na terenie aglomeracji powyzej
15 000 RLM, to wtedy jest taka moZliwoSd. Ja nie majstrowalem przy tym programie.
Dobrze, 2e udalo siE jeszcze wsp6lnie z inicjatywqtrzech pozostalych gmin, i nie tylko, bo te
wnioski splywaly w sumie z 16 wojewodztw, zmiany tam jakieS wprowadzil, ale to nie ja
podejmowalem decyzjE w tym wypadku, Panie Radny. Jeleli bylyby inne zapisy programu
operacyjnego, dyskutowaliby6my. Jeheli chodzi o Fundusz Sp6jnoSci - takiej moZliwoSci nie
ma. Bgdziemy dyskutowali 18 pu2dziemika. MySlg, 2e dla wielu z Pafistwa, tych, kt6rzy tak
btje siQ o wodoci4gi i kanalizacjp szokiem bqdzie to, co przedstawila nam firma
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przygotowuj4ca wniosek, bo wniosek juZ jest gotowy dla Gminy JEdrzej6w do Funduszu
Sp6jnoSci. Czekamy na nab6r i na sp6lkE. -Ile bEdzie kosztowala woda i Scieki i ile
Burmistrzowie i Rada, zeby nie wywolad szoku wSr6d mieszkaric6w bEdziemy musieli
doplaca6". Ale jaka jest inna opcja? Jaka jest zasada zanieczyszczajqcy placl? Albo robimy,
albo bqdziemy placii grube miliony, jeheli nie zrobimy w ponad 95 ohkanalizacji na terenie
aglomeracji Jgdrzej6w.

Burmistrz Marek Wolski dodal, 2e mial i ma dylematy w sprawie Funduszu Sp6jnoSci,
ale aby oczyszczalnia Sciek6w spelniala ustawowe wymogi nierealne jest wystqpienie z tego
funduszu. Musimy wykonai oczyszczalnig Sciek6w, kt6ra kosztuje 23 mln zl - to jest
podstawa, dla kt6rej gmina jest w Funduszu Sp6jno5ci. W sprawie wodoci4gu Burmistrz
powiedzial, 2e na Wolicy w\qczyly siE trzy osoby. Byli juz radni, ktorzy naciskali, 2eby robii
wodoci4g, apo2niej siq okazalo, 2e nikt siE nie przy\qcza. Koszty ponosi Gmina.

Radny Zdzislaw Adamczykw imieniu mieszkaitc1w Kulczyzny prosi o wykonanie 100 m rowu i zaloienie trzech
przepust6w. Gospodarstwa co rok sq zalewane wodq z p6l. Problem istnieje od kilku lat; czqii row6w zostalo
zrobione trzy lata temu.

Burmistrz Marek Wolski obiecal, 2e w tej sprawie wyst4pi do Zarzqdu Dr6g
Powiatowych.

Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, czy Burmistrz podzielil demontowane plytki chodnikowe nada.jqce siq do u2ytku.
Rada Solecka i Soltys z Podlaszcza proszq o plytki na uloienie chodnika do sklepu i lwietlicy. Burmistrz mdwil,
2e najpierw otrzymajqszkoly, a p6iniej pozostali. Radny pyta, kto dostal i ile.

Burmistrz powiedzial,2e zostaly przydzielone jednostkom gminy. Cena plytki wynosi
1,5 zL, jezeli jest zlo2one pismo w tej sprawie - bgd4rozmowy.

Radny Pawel Blaszkiewic: w sprawie promocji powiedzial, 2e po ostatnim artykule prasowym dowiedzial siq, ze
punkt informacii w Urzqdzie nie istnieje. Radny pyta, jakie wnioski Burmistrz wyciqgnql z tego.faktu podanego
przez prase, iaki iest plan ewentualnych dzialait w zakresie promocji Jqdrzejowa, czy Jqdrzej6w dysponuje
p am i qt kan i, p r o gr am am i, kt 6rym i m oi e Wp os aiy c r a dny c h.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, ze r6wnie2byl zdenerwowany tym artykulem
prasowym, wyslal sprostowanie i nie wie dlaczego go nie ma. To jest nieprawda, ze nie ma
kom6rki, kt6ra odpowiada za promocjg. Nie ma punktu informacji, ale w lJrzEdzie wszystkie
materialy s4. Na jedn4 z kolejnych sesji zostan4 przygotowane materialy. Nale2y jednak
pamiqtad, ze promocja dysponuje budZetem 40 000 zl - to nie s4 wielkie pieni4dze. Byl
pomysl r mo2e warto do niego wr6ci6, aby punkt informacji budowala nie tylko Gmina
Jqdrzej6w, ale wszystkie gminy naszego powiatu wraz ze Starostwem Powiatowym. Jak
zaczgto dogrywa6 sprawy finansowe, to wszystko upadlo. Burmistrz obiecal, 2e spr6buje
wr6cii do rozm6w na ten temat.

Radny Pawel Faryna prosi o wystqpienie do GDDK|A w sprawie oznakowania przejicia dla pieszych
w miejscowoici Sudrjl, gdyz z przystanku po przeciwnej stronie drogi odje1d2ajq mieszkaitcy i dzieci do szkoty
w Jqdrzejowie.

Burmistrz Marcin Piszczek obiecal,2e wystqpi w tej sprawie do Generalnej Dyrekcji
z proSb4o oznakowanie pionowe i poziome tego przejScia.

Radny Teodor Kot powiedzial, iewykonano okolo 150 m chodnikaw Mnichowiewzdlui trasy E-7. Radny prosi,
aby Burmistrz zloiyl wniosek do GDDKLA o wykonanie tego chodnika caloiciowo i polqczenie drogi
od cmentarza z drogqza koiciolem.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e byly prowadzone rozmowy na ten temat.
Zaskakuje zmrana podejScia GDDKiA, bo byla odpowiedz,2e dlatego i2 droga ekspresowa
przechodzi poza Mnichowem to nie bEdq.... Burmistrz obiecal, ze wrocr do sprawy i dodal,
2e trzeba to bEdzie przewidzie(, w przyszlym budzecie, bo jezeli zawarto by porozumienie,
to bsdzie finansowane 1:1.
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Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, kiedy zostanie zrobiony remont oiwietlenia ulicznego w Rakowie. Mial byt
robiony w maju, a jest koniec wrzeinia.

Naczelnik Krzysztof W6jcik przyznal, 2e mia\a byc wykonana wymiana lamp
w Rakowie w ramach konserwacji. W bieZqcym roku trzeba bylo oglaszac dwa przetargi,
poniewaz ceny poszly w g6rE i Srodki w bud2ecie nie byly wystarczaj4ce i na konserwacjE
i na wymianQ opraw. Je2eli bEd4 Srodki w budZecie bEdzie to realizowane. W tej chwili mamy
zapewnion4 konserwacjg oSwietlenia na terenie miasta i gminy i wykonuje to firma Elg6r
Pana G6reckiego.
W zwi4zku z uwagami radnego Adamczyka Burmistrz Marcin Piszczek obiecal udzielid
odpowiedzi na piSmie.

Radny Zdzislaw Adamczyk powiedzial, 2e mieszkaficy Gozny zwr1cili siq o dwa samochody kamienia ,,klirtca",
kt1rym chcieli zasypai gruz, jaki sami W,wieili na drogq, bo byla nieprzejezdna po opadach deszczu.

Naczelnik W6jciki powiedzial, 2e nie wiedzial, iz ktos potrzebuje i poprosil, aby takie
sprawy zglaszac w Urzgdzie. Bgdzie to zalatwione jutro, tylkb niech ktoS przyjdzie.

Radny Pawel Olszak powiedzial, 2e w materiqlach na dzisiejszq sesjq na str. 120 jest protokdl z kontroli
przeprowadzonej przez Komisje Rewizyjnq dotyczqcej prawidlowoici realizacji inwestycji. Z protokolu wynika,
2e Komisja srwierdzila, i2 zawarte umowy nie zawierajq podpisu skarbnika gminy. Obowiqzek ten wynika wprost
z art. 46 ustawy o samorzqdzie gminny (...).

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, ze na pewno w tej chwili wszystkie umowy
s4 kontrasygnowane. Nie ma mo2liwo5ci, aby Burmistrz podpisal umowg, kt6ra nie posiada
kontrasygnaty skarbnika. Co do tych dw6ch rozbielnych spraw - nie ma co rozwljac.
Burmistrz obiecal, 2e sprawdzi te pisma i bqdzie w kontakcie.

Radny Pcmel Olszak pyta, czy dokonana zostala zqmiana grunt1w przy pawilonie polozonym przy ul. Mieszka I
I czy mo2na podict iu2 dzialania w sprawie zagospodarowania tego budynku. Interpelacje w tej sprawie radny

skladal kilkakrotnie i nie widat efekt6w dzialania. Pismem z 5 lutego radny otrzymal odpowiedi od Burmistrza,
2e po skomplelowaniu dokumentacji podjqta zostanie decyzja o jego zagospodarowaniu. Radny pyta, kiedy
z os t an i e z ako itcz o ny p r o c e s komp I et ow ani a t ej do kum ent a cj i.

Naczelnik Wojciech Abramowicz odpowiedziil.,2e w przyszlymtygodniu w SrodE jest
planowany termin zawarcia aktu notarialnego.

Radny Pawel Olszak przypomnial, 2e na czerwcowej sesji podnosil sprawe bezzasadnego zasypywania tordw
biegnqcych wzdlu2 ttl. Dojazd po bylym torze kolejki wqskotorowej. Radny otrzymal odpowiedi, ie gmina
wyra2ala zgodq na wykonywanie zjazd6w i wiedziqla o tym zasypwaniu (...).

Naczelnik Krzysztof W6jcik przypomnial, i2 napisal, 2e zarzqdca drogi daje
uzgodnienia. Dlaczego nie demontowano tor6w? Bo tak trzebabylo.

Naczelnik Wojciech Abramowicz potwierdzil slowa Naczelnika W6jcika r dodal, 2e
tory, kt6re znajduj4 sig na dzialce 161 powinny dalej siq tam znajdowai. W odpowiednim
czasie moZna je odkopai, ale powinny tam byi.

Burmistrz Marcin Piszczek dodal, 2e to wynika z pewnych um6w, kt6re zawierala
Gmina i do kt6rychreahzacjijest zobowiqzana.

Radny Pawel Olszak - w zwiqzku ze zbli2ajqcym siq Swiqten Zmarlych - uwa2a, ze nalezaloby dokonac
przeglqduwok6l cmentarzy pod kqtem porzqdku, dr6g dojazdowych, placdw postojowych(...).
Ilokdl cmentarza klasztornego biegnie droga gruntowa, kt6ra ma bardzo du1o kolein, a z elu za cmentarzem

jest du2y plac, na kt6rym mo2na parkowat samochody. Radny Olszak uwq2a, ie nale|y wykonat oczyszczenie tej
drogi i utwardzenie, a tak2e przyjrzet siq innym cmentarzom na terenie gminy. Radny prosi o podjqcie dzialait
w tym kierunku.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e co roku robione s4 takie przegl4dy
i w tym roku r6wnre2 bgdzie przegl4d. W sprawie drogi byla dyskusja, padaly pewne
deklaracje i trzeba zobaczy1,jakie bgd4 mo2liwoSci - wtedy wr6ci siE do sprawy.
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Radny Krzysztof Swietlik prosi o interwencjq w sprawie zdjqcia pobocza przy drodze wojew6dzkiej w strone
Opatkowic. Pobocze jest bardzo wysokie i dzieci do szkoly chodzqulicq.

Burmistrz Marcin Piszczek obiecal, 2e zwroci sig w tej sprawie do zarzqdcy drogi.

Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak zapytal, czy bpdzie zrobiona droga
za cmenlarzem.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial,2e nie ma w budZecie takiego zadania.
Burmistrz Marek Wolski dodal, 2e jeheli tylko znajdzie pieni4dzebEdzie to realizowal.
Radny Marek Zygan - odnoSnie wjazdu - powiedzial, 2e wie, iz to jest kiopot

dla Pana Burmistrza, ale jest to klopot r6wnie2 dla niego. Moze radni maj4 jakiS pomysi.
Wjazd jest piqkny, ale jest kolejnym problemem, od kt6rego nie nale2y ucieka6. Straz
Miejska jest tam codziennie po kilkana{cie razy, z czego kllka razy po telefbnie Dyrektora
Zygana. Radny Zygan prosi o pomoc w rozwiqzaniu tego problemu.

Radny Aclam Cza.lor - w zwiqzku z odbiorem ulic w Jqdrzejotwie - pyta, dlaczego nadz6r bieicpy
nie interweniuje od razu, Qlko w momencie oddawqnia inwestycji. Ilymaga to w1wczas wiqkszych irodk|w
i powoduje nieestetyczny wyglqd.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial, 2e przyjmuje w wiqkszoSci zasadne uwagi.
W przyszlym roku zostanie rozpisany konkurs na inspektora nadzoru. Takie rczwiqzanie
bEdzie jak najbardziej zrozumiale i potrzebne.

Ad .38 .
Radna Janina Szreniawa zapytala, czy gminajest przygotowana do akcji zima. Mo2e

dobrze byloby gdyby byly jakieS dy2ury, bo w ruzie problem6w mieszkancy zn6w bgdq
dzwoni6 do radnych.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzia\,2e w ubieglym roku pelnii dy2ur 24 godziny
na dobg w kazdym dniu tygodnia.

Burmistrz Marek Wolski poinformowa\, 2e byl ogloszony przetarg na zimowe
utrzymanie drog, ju?jest po przetargu. Gmina jest przygotowana.

Radny Robert Kruk zapytal, kiedy bEdzie odbi6r dr6g miejskich.
Naczelnik Krzysztof W6jcik poinformowa\, 2e przedwczoraj komisj a zakohczyla

pracg i odebrane zostaly wszystkie roboty \qcznie z odebraniem przez zaklad Wodoci4g6w
i Kanalizacji wszystkich rob6t.

Radny Grzegorz KuSmierz powiedzial, ze zostalo 70 metr6w potg2nych dziur
na drodze w Brynicy Suchej. Radny pyta, kiedy to bpdzie zrobione i jak. Z tym trzeba coS
zrobic jeszcze przed zimnqr.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedziaL, ze postara sig to wyremontowad, ale w tej
chwili zrobienie asfaltu jest nierealne. Burmistrz przyjmuje to jako wniosek do budzetu
na przyszly rok.

Radny Marek Zygan poprosil, aby na kazdej sesji byl drugi mikrofon, co znacznie
usprawnilo pracQ.

Burmistrz Marcin Piszczek zapewnil,Zebgdzie tak na kazdej sesji.
Radny Adam Czajor poprosil, aby powiadamiad radnych przynajmniej z tego terenu

o odbiorze inwestycji.
Burmistrz Marek Wolski zobowiqzal Naczelnika Wojcika do powiadamiania radnych

z danego terenu.
Przewodniczqcy Rady odczytal pismo w sprawie zakonczonej VI edycji kampanii

,,Zachow aj T r ze2ry Umysl".

a 1
J I



Przewodniczqcy rady Andrzej Hatny przypomnial,2e byla rozwazana sprawa zmiany
terminu sesji. Radni mieli sip zastanowii. Przewodniczqcy zapytal, czy Rada chce wr6cii
do tej sprawy dzisiaj,
Radni nie wyrazili chEci powrotu do tej sprawy.

Burmistrz Marek Wolski poinformowal, 2e JEdrzej6w stafiowal w konkursie
na or{wietlenie. Pod wzglqdem o6wietlenia ulicznego Gmina Jgdrzej6w zajElatrzecie miejsce
w Polsce, a takZe za iluminacjq KoSciola Swigtej Tr6jcy trzecie miejsce. Byla du2a promocja
tego konkursu, byly wywiady. Jest to sukces Gminy. Bylo widad JEdrzej6w i bEdzie wida6
nadal.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny poinformowal, 2e w dniach 7 - 10 wrzeSnia
delegacja Gminy Jpdrzej6w goScila w mieScie Reichenbach w Saksonii, gdzie odbywaly siE
Dni Saksonii. Najbardziej wymiernym efektem tej wizyty s4 ustalenia w sprawie wymiany
grup mlodzieZy wiosna 2008 roku. Je2eli ktoS chcialby bli2szych informacji na temat wyjazdu
- moze je uzyskai. Delegacja z Jgdrzejowa byla tam przyjmowana jako bardzo powazna
delegacja kraju. Burmistrz prowadzil rozmowy z Prezydentem Saksonii, byly rozmowy
z Konsulem Polski w Lipsku i innymi osobami.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e delegacja zostala potraktowana bardzo
powaznie - chyba najlepiej z ro2nych delegacji. Czlonkowie delegacji byl zapraszani w takie
miejsca, gdzie inne delegacje w og6le nie byly brane pod uwagp. Burmistrz vnryrazrl
zadowolenie z przyjEcia tej rangi; powiedzial, 2e cieszy sig, iz jego poprzednicy nawiqzali
kontakt z tak piEknym miastem r Ze Jgdrzej6w ma kontakty z Reichenbach.

4d .39
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny o godzinie 16r5 zamkn4l obrady XVI sesji Rady

Miejskiej w Jqdrzejowie.

Protokolowala
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